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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 09. 02. 2023 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 4. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, pána 

zástupcu primátora mesta, pani hlavnú kontrolórku, pána náčelníka mestskej polície, pána 

hlavného architektka a urbanistu mesta Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, 

konateľov obchodných spoločností, vedúcich odborov mestského úradu a všetkých 

prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 10, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Takáč Senglerová. Za overovateľov 

zápisnice menujem poslancov pánov poslancov, pána poslanca Balázsa a pána poslanca 

Breuera.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo slávnostného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 02. 02. 2023 bol 

vyhotovený a overovateľmi podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke, čiže napríklad sa hlasuje o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej 

tabuli a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol zverejnený 

a ktorý vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujte. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0.  

 

Páni poslanci, má niekto návrh na zmenu rokovania? Nech sa páči. Nikto. Budeme pokračovať. 

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo a po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení 

poslanci. K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať 

najdlhšie 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, 

ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2. bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je predmetom 

rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže 

byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina 

prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po otvorení zasadnutia MZ a 
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trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit predĺžený ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania maďarskej národnosti a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1999 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci, v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nech sa páči. Nech sa páči. 

 

Občan mesta 

Ďakujem za slovo pán primátor. Dobrý deň prajem všetkým. Volám sa inžinier Schuller 

a bývam na Košickej ulici. Chcem rozprávať o v úvodzovkách najkrajšej a najčistejšej budovy, 

budove v centre mesta, teda v historickom jadre mesta, ktorá patrí do majetku evanjelickej 

cirkvi augsburského vyznania. Táto budova v minulosti slúžila ako Stredná zdravotnícka škola 

v Rožňave no žiaľ na podnet evanjelickej cirkvi sa museli odtiaľ vysťahovať. Tomu je už viac 

ako 15 rokov a od tej doby táto budova nie je opravovaná ani udržiavaná. Do tej doby, kým tam 

sídlila SZŠ táto budova krásne doplňovala kolorit historického centra mesta. Od vtedy fasáda 

budovy chátra, je špinavá, padá z nej omietka, sídlia tam holuby, ktoré špinia všade na fasádu 

a na okolie tejto budovy. Okrem toho, že je to špinavé, je to aj hygienicky závadné, pretože 

z týchto výkalov holubov sa šíria kde aké vírusy do okolia. Ja sa chcem dozvedieť a preto som 

sa zapojil do rozpravy, že za tých 15 rokov čo mesto vykonalo proti tomu neporiadnemu 

majiteľovi, či bol upozornený v zmysle VZN o čistote a poriadku v meste, či mu boli uložené 

nejaké opatrenia pri neplnení, lebo zjavne, keď boli uložené, tak boli neplnené. Či bola uložená 

zo strany mesta nejaká pokuta. Páky na to sú. Dokonca posledná, ešte silnejšia páka je zákon č. 

178/2022 s účinnosťou od 15. 06. 2022, ktorý umožňuje takýmto nespratníkom zvyšovať dať 

z nehnuteľností až 10-násobne. Tak bol by som rád, keby mi niekto vysvetlil, čo okolo tejto 

záležitosti mesto za tých 15 rokov urobilo. Ďakujem pekne za pozornosť.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak môžem odpovedať, nakoľko mám niektoré informácie. My sme oficiálne vyzvali. Za 15 

rokov neviem, čo sa všetko udialo, ale za posledné 4 roky viem. Určite evanjelickú cirkev sme 

oficiálne vyzvali na riešenie tohto problému, hlavne s tými holubmi. Odchyt tých holubov. 

Taktiež boli tam montované aj siete, nakoľko vlastne už bolo to dosť nebezpečné z toho trusu, 

čo vlastne tie holuby, dával, aby to nepadlo na chodník. Aj kvôli tomu, že ešte tento rok by sme 

tam chceli postaviť nový chodník a už tak isto aj pre nás je to neželané, aby nový chodník tak 

vyzeral ako tento starý, kde holuby tam vlastne svoj trus dávali. A určite pozrieme sa a tak isto 

možno, neviem, či sme ich vyzvali aj to, že im zvýšime tie dane, čo ste spomínali. Ale pán 

zástupca už možno povie bližšie k tomu pár informácií. Či boli aj takto trošku vystrašení. Či to 

už prešlo, alebo len sme sa rozprávali o tom. Nech sa páči. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Áno čo sa týka zabezpečenia budovy pred tými exkrementami, 

ktoré tam sú išla oficiálna žiadosť minulý rok s tým, že sme v jednaní s evanjelickou cirkvou, 

kde majú technický problém ako to vyriešiť. Doteraz k sankciám sme nepristúpili. V podstate 

nám prisľúbili nápravu. Čo sa týka samotnej budovy a ten zákon 178, ktorý ste spomínali 

a akým spôsobom vymáhať resp. uložiť, uložiť majiteľovi budovy ten 10-násobok, čo sa týka 

dane, na ostatnom zastupiteľstve v decembri sme schválili v podstate túto možnosť aj vo VZN 

o miestnych daniach a poplatkoch. Dovtedy sme to nemohli. Čiže my sme to museli najprv 

zapracovať do VZN s tým, že následne musíme tuším že 2 krát vyzvať každého majiteľa, aby 

sa zapojil. Čiže prvý krok bol, že sme to zapracovali v decembri do VZN a tento rok budeme 

pristupovať k tomu, aby, aby majitelia takýchto budov si zabezpečili budovu proti takémuto 

chátraniu a v prípade, že nepristúpia, tak ako káže zákon, tak následne budú pokračovať naše 

kroky. Čiže tá časová postupnosť musí byť dodržaná v zmysle zákona. Ale áno so všetkým 

týmto počítame. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nech sa páči môžete pán Schuller. 

 

Občan mesta 

Len toľko, že tam je natiahnutá tá sieť, ktorá slúži tak ako mŕtvemu bozk, pretože tie holuby 

tam letia naďalej a špinia naďalej. Ale ja sa pýtam, prečo evanjelická cirkev nepristúpi 

k opatreniu, aká bola urobená na budove bývalej poľno banky, na radnici na Námestí baníkov, 

na biskupskom úrade. Však sú tie železné hroty, treba len dať do poriadku fasádu a na každý 

výčnelok tie hroty osadiť a holuby tam nebudú. Ďakujem toľko. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Toto je dobrá otázka. My budeme túto otázku tlmočiť evanjelickej cirkvi, majiteľovi budovy, 

aby naozaj budeme trvať na tom, aby si ti zabezpečil tak, keď tam vybudujeme nový chodník, 

aby nám ho neničili tieto holuby. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nech sa páči. 

 

Občan mesta 

.....za vami s jedným problémom. Som tu ako... 

 

p. primátor Michal Domik 

Môžem ešte predstaviť sa? 

 

Občan mesta 

Peter Várady. Pardon. Som tu za zastupujúcich domových dôverníkov z Dúhovej 1 pani Mgr. 

Monika Homolyová, ja som za Dúhovú 3 a pán Tibor Hoboj za Dúhovú 5. Vykonávame tu 

činnosť domových dôverníkov s tým, že robíme to tam prakticky z vlastnej vôle, ale potýkame 

sa s veľkým problémom a to je arogantnosť ľudí. To znamená ničí sa tam mestský majetok, nie 

raz som sám opravil dvere, dlažbu som dal hore, ktorá samozrejme nebola dobre osadená, 

vypučala. Aby sa ďalej nerozbila, tak som to odstránil. Nahlásil som to na meste, aby sa to 

opravilo. Ale ďalej to takto sa nedá. Nie je tam človek, ktorý by zodpovedal za to, aby ten 
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poriadok sa tam udržiaval. Čo sa týka pivníc, spoločenských priestorov všetko tam je zapratané. 

Tí ľudia sú arogantní, kašlú na to. Ďalej nevieme ako sa tam často striedajú tí nájomníci. 

Nemáme o nich prehľad. Spisujeme aj vodu, elektriku, všetok majetok sa tam rozbíja. Neraz 

som hlásil pánovi Balázsovi aké tam máme problémy. Prišli sme s názorom, či by sa nedalo 

robiť tak, ako ostatné spoločenstvá to robia, že tí domoví dôverníci boli nejak aj za tú svoju 

činnosť odmenení. Sú to nejaké finančné čiastky áno, každý týždeň vylepiť nový zoznam 

upratovacích služieb a týchto vecí. Ďalšia vec Dúhová 5 máme tam problém s tým, že tam 

parkujú autá v tej nepriehľadnej zákrute a teraz som bol aj svedkom toho, že hasiči nevedeli 

prejsť, nakoľko tam bol .... zatiahnutý do lesa a museli prejsť cez trávu. Či by sa tam nedala 

osadiť jedna značka, ktorá by zakazovala parkovať presne v tej zákrute. Bol teraz problém, 

vojsko zásobovalo vodou Paču, každý deň tam chodili a samozrejme autá museli obchádzať tak 

isto. Tento problém by sme chceli nejak doriešiť. My tam sami dokážeme veľa vecí porobiť, 

poopravovať, ale nedá sa to tak robiť, že ľudia na to kašlú. Samozrejme keď nie som poverený 

mestom, ako domový dôverník, tak môžem povedať, ale výsledok nezaručuje, že som to 

povedal, že to majú opraviť. Steny, zatekajú tam niekde steny na 4 poschodí. Ľudia chodia za 

mnou. Toto porieš, toto porieš, zobudia ma. Ističe nejdú a toto. Áno ja to idem urobiť, ale aj 

pani Homolyová aj pán Hoboj povedali, že už, už to stačilo. Pár rokov tam robíme zadarmo 

a boli by sme radi, keby sa to dala nejakou formou doriešiť. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak keď môžem odpovedať. Určite ja som ten zoznam dostal a som bol, 

môžem povedať tak trošku viac zhrozený, že koľko veľa práce máte. Máte fakt uznané nároky 

na to od tých všetkých prác, čo vlastne robíte od tých oznamov, čistenia, dozeranie, 

odpratávanie snehu a takto. Takže určite budeme rozprávať sa ohľadom toho, že aj aj tá forma, 

že budete náš zamestnanec. Určite budete mať trošku väčšie privilégiá a budete môcť možno 

viac, lepšie urobiť vlastne dať najavo svoju pozíciu a budú vás potom rešpektovať. Takže 

pracujeme na tom. Mám ten zoznam, pozreli sme sa na to, ja súhlasím s tým, že určite budeme 

musieť riešiť aj to odmeňovanie týchto domovníkov. Je to na správnej ceste. Takže dáme vám 

určite vedieť. Keď dajaké problémy sú s takýmito, s obyvateľmi, stačí len nahlásiť. 

Samozrejme my vyzveme ako mesto. Aj pre nás je to aby sa vlastne tieto bytové jednotky 

nevybývali, aby sa nezničili dvere a takto. Takže ako na konci dňa to aj tak potom mesto zaplatí. 

Takže treba len dať oznam a my určite vlastne tu budeme pracovať na tom. Nech sa páči pán 

Várady. 

 

Občan mesta 

.....hocičo, mali sme tam jedného nájomníka, teda máme, ktorý si dobrovoľne sám od seba si 

vymyslel, že on si chce tam namontovať kameru. Samozrejme o tom nepovedal nikomu. GDPR 

a takéto veci a namontoval na vonkajšiu fasádu budovy, ktorá je v správe mesta. Samozrejme 

to odstránil, ale už tam ostalo nejaké miesto. Takže o takýchto veciach rozprávame a tieto veci 

chceme, aby sme zabránili takýmto veciam. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Len treba nás, ja trošku úprimne povedané, nevieme o tomto probléme. Ale 

poprosím aj potom pána Balázsa už aby, aby informoval nás, aby sme potom aj MP najprv 

zavolali, že niečo sa stalo. Nafotí sa to a potom ho vyzveme na odstránenie týchto pozostatkov 

tej kamery, čo vlastne tam sa nechal. Ďakujem veľmi pekne. S faktickou poznámkou nech sa 

páči pán zástupca. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Ešte tam bola jedna otázka ohľadom tej dopravnej značky. Poprosím vás 

skontaktovali by sme sa, išli by sme na miestu obhliadku, kde by sme si to pozreli a prebrali 

možné technické riešenie. Oslovíme dopravného projektanta, s ktorým to prehodnotíme. Takže 

vás poprosím potom kontak...keby ste ma kontaktovali. Dobre? Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Medzi tým prišiel aj pán poslanec Zoltán Beke. Vítam vás. S faktickou 

poznámkou pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Dobré ráno všetkým. Veľmi v skratke k tejto téme. Keď sa nič v zákone nezmenilo, tak funkcia 

domového dôverníka nemôže byť ani vykonávaná bez finančnej nejakej kompenzácie. Takže 

samozrejme dôverníkom nemôže byť hocikto. Len chcel som na to poukázať, aby sme aj tam 

dbali na zákon. Čiže áno má tam byť nejaká odmena za to. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Väčšinou sa to v bytových jednotkách tak isto, robí sa fond, takže určite to 

s už dlhé roky podľa, zato som bola aj ja prekvapený, že vlastne tie odmeny tam nejdú. Takže 

určite súhlasím s tým a urobíme nápravu.  

 

Nakoľko už nemáme viac podnetov od našich občanov prejdeme k bodu č. 3, kde nasledujú 

Interpelácie poslancov 

Nech sa páči. Nikto sa nehlási. Uzatváram tento bod.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. Ďakujeme veľmi pekne ešte raz. Nikto sa nehlási do diskusie. 

Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na 

vedomie Správu o plnení uznesení MZ v Rožňave. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

Ďalej nasleduje bod č. 5, ktorým je Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov 

rozpočtových a príspevkových organizácií na roky 2023 – 2025 

Nech sa páči otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ešte raz dobré ráno všetkým pán primátor, páni kolegovia, zamestnanci úradu aj príspevkových 

organizácií. V prvom rade by som sa chcel poďakovať za včasné vypracovanie tohto 

dokumentu. Neviem, či sa niekedy už stalo, že takto v januári by sme už o ňom rokovali, vo 

februári ho mali na schválenie, takže veľmi pekne ďakujem. Chcem poďakovať, že sa 

v dokumente zmieňuje problém o ktorom už dlhšie hovorím a to je úbytok obyvateľstva, ktorý 

je tu aj kvantitatívne vyčíslený v podobe – 360 tisíc eur ročne na podielových daniach, o ktoré 

prichádzame kvôli tomuto úbytku. Takže ďakujem, že aj tu bol zmienený a dúfam, že sa za tieto 

4 roky dopracujeme k tomu, aby sme tento úbytok zastavili a možno aj zvrátili. Čo sa týka 

rozpočtu už som pánovi primátorovi osobne komunikoval, že v podstate som za. Mám tam 

zopár námietok, ale keďže ide aj o politický dokument, tak je samozrejmé, že nie každý vidí 

všetky položky rovnako. Dúfam, že sa len na opravu komunikácií podarí počas roka alokovať 

viacej prostriedkov ako je momentálne v rozpočte priznaných. Samozrejme je to dokument, sa 

dá zmeniť. Takže dúfam, že počas roka sa nám niekde objavia nejaké možnosti, ako na opravu 

chodníkov a ciest budeme môcť trošku ešte viacej peňazí alokovať. Všeobecne si myslím, že 
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čo sa týka kapitálových výdavkov, tak je veľmi ambiciózne tento rozpočet postavený. Možno, 

možno máme až ružové okuliare keď, keď spočítame s tuzemskými kapitálovými grantami 

a transfermi vo výške až 10 miliónov, takmer 10 miliónov. Ale ako vravím, keď pán primátor 

má za sebou tím, ktorému verí, že sa to dá zrealizovať a je to v našich schopnostiach, tak nemám 

prečo toto, tomuto teraz neveriť. Jediné čo by som chcel poprosiť, nemyslím si, že je potrebné 

meniť ukladaciu časť, ale chcem poprosiť MsÚ o podávanie stručnej informatívnej správy ku 

jednotlivým kapitálovým výdavkom, zmenu či v príjmovej či výdavkovej časti týchto 

výdavkov, ako aj stupeň prípravy, alebo stav realizácie každého projektu na každé zasadnutie 

MZ. Nejakú stručnú informatívnu správu, ako sa to vyvíja. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak ja môžem pár viet ešte povedať k týmto problematikám. Samozrejme 

úbytok obyvateľstva trápi všetky mestá. Ja som sa trošku možno dal do dajakého logického 

myslenia ohľadom toho, že mali sme tu 20 tisíc obyvateľov a momentálne máme dajakých 

17 800 čo je dosť veľký úbytok. A teraz keď sa zamyslíme vlastne žiadna budova sa nezbúrala, 

žiaden dom sa nezbúral, žiadna bytovka sa nezbúrala a stále máme málo miesta. Hej. Takže tí 

ľudia sú tu, ale najväčší problém vidím v tom, že ľudia nie sú občanmi nášho mesta hej 

a nemajú tu trvalý pobyt. Tento rok chceme zaviesť to, že budeme pracovať na karte obyvateľa 

mesta Rožňava, kde vlastne ten obyvateľ mesta bude mať výrazné zľavy na všetky tieto napr. 

do divadla, na klzisko, na kúpalisko, pri parkovaní, v MŠ. Bohužiaľ musíme pristúpiť k tomu, 

lebo je to nekorektné, aby ľudia, ktorí tu nemajú trvalí pobyt v našom meste využívali celý 

systém a pritom za nich my ako mesto nedostávame podielové dane a využívajú naše cesty, 

chodníky, trávnaté plochy, venčoviská, taktiež sáčky na exkrementy a všetky tieto výhody, čo 

majú naši obyvatelia. Čo by mali, samozrejme nie sú to naši obyvatelia, ale určite do budúcnosti 

chceme aspoň takto ich inšpirovať, aby si ten trvalý pobyt v našom meste zapísali a hlavne 

vychádza to okolo 600 euro na jedného obyvateľa. Keby len tisíc ľudí sa pripísalo, tak je to 

v našej kase 600 tisíc euro ročne. Nehovoriac o tom, keby sme dosiahli 20 tisíc obyvateľov 

naspäť tak nad 20 tisíc ešte je tam bonus 1 milión euro. Takže už hneď by sa nám lepšie 

pracovalo a ešte viac by sme v našom meste mohli vybudovať a opraviť chodníky, vybudovať 

nové lavičky a takže pracujeme na tom a určite tento rok chceme zaviesť túto kartu. Od januára 

by už mohla platiť a bude v tom tím ľudí. Samozrejme nevymyslíme si to, bude sa to 

pripomienkovať, aby sme neurobili žiadnu chybu. Budú, budú na tom pracovať experti. Takže 

to je k tej, k tomu úbytku, že chceme na tom pracovať, aby sme sa vrátili naspäť. Áno tie 

ambície sú veľké. Ja si myslím, ja môžem povedať od nás to už nebude záležať, my máme 

stavebné povolenie, máme projekt, stavebné povolenie na ZŠ Zlatá, projekt sa bude podávať 

do mesiaca. Máme projekt, stavebné povolenie na Ernesta Rótha, projekt sa bude podávať 

taktiež do mesiaca, už len maličkosti na parkovisko do športovej infraštruktúry v Nadabulej 

v hodnote taktiež 2 miliónov euro. Už tam len pár vecí treba na stavebné povolenie aby sme 

mali. Projekt sa, už, už bude sa robiť verejné obstarávanie čoskoro a projekt sa bude taktiež 

podávať do mesiaca. Takže už tieto 3 je len takých 5,7 milióna. Samozrejme teraz pracujem na 

tom, aby nám povolili, aby sme mali stavebné povolenie aj na cyklochodník a tam vlastne ešte 

nevieme podať projekt, lebo momentálne je to len nad 20 tisíc obyvateľov, čo aj vidíte, že aj tu 

nám to robí dosť veľké problémy, že máme menej ako 20 tisíc obyvateľov. Ale určite nájdeme 

spôsob a určite verím v to, že bude výzva na cyklochodníky aj pre mestá, kde pod 20 tisíc 

obyvateľov. Ale už sme pripravení na to a chceme, aby aj tam bolo už stavebné povolenie a už 

len ten projekt sme predkladali, keď ide výzva. Takže budeme sa snažiť. Samozrejme už to 

bude potom samozrejme od tých ministerstiev, na tých kontrolách, či nám odsúhlasia tie 

peniaze alebo nie. Takže my sme na to pripravení. Veľakrát vlastne to je presne to dobré, že pri 

ZŠ v hodnote 2 milióny už teraz nie je spoluúčasť. Ernesta Rótha taktiež nie je spolu, je tam 

nulová spoluúčasť. Takže toto sú tie výhody, že vlastne investujeme, ale nie naše peniaze. 



7 
 

Takže drž, držme si palce. Ale samozrejme musím poďakovať všetkým ľuďom, ktorí pracujú 

od všetkých odborov, ktorí pracujú na tom, aby sme boli úspešní. Takže im ďakujem za ich 

prácu. Nech sa páči pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. Dobrý deň. Finančná komisia odporúča MZ schváliť rozpočet mesta tak, ako je 

predložený. To je odporúčanie finančnej komisie. Ja mám takú technickú otázku. V tom 

uznesení, asi na pani hlavnú kontrolórku, v tom uznesení sa hovorí, že schvaľuje rozpočet podľa 

uznesení na strane 2, ale to uznesenie je na strane 2, 3 a myslím, že aj 4. Že je to, je to možnože 

taká len, len právna otázka, že či je to dobre, keď je to tak naformulované. Aby si niekto nebral, 

že sme schválili len to, čo je na strane 2 a nie to čo je na strane 3 a 4 to uznesenie. Myslím, že 

aj minule sme to tak robili. Len teraz som si to uvedomil, že teda nehovoríme, že počnúc stranou 

2, ale, ale. Ono to začína na strane 2. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

A ešte keď. Ešte... 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

...by som... 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím zap... Uhm ďakujem. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ešte by som teda chcel zareagovať na kolegu Bolačeka k tomu, k tým rozpočtovým, teda 

pardon k tým kapitálovým príjmom a výdavkom. Áno vyzerá to veľmi ambiciózne, ale akože 

aj pre vysvetlenie pre občanov, aby to nečítali tak, že to už máme ako jasné, prisľúbené tie 

peniaze. My, keď sa chcem uchádzať o nejaké peniaze zo štátnych dotácií, alebo eurofondov, 

najmä teda eurofondov, kde je potrebné spolufinancovanie, tak potrebujem mať v rozpočte 

zahrnuté, že máme vyčlenené peniaze na spolufinancovanie. Potom je akože správne, aby tam 

vlastne bola celá tá investícia. Čiže máme tam aké sú predpokladané výdavky a v tej, tej 

príjmovej časti, sú potom hej rozdelené, že čo, čo je, čo je očakávaný nejaký grant a čo je 

príspevok mesta. Samozrejme to neznamená, že, že určite sa všetko bude realizovať. Tak aby 

ľudia neboli sklamaní, keď si prečítajú rozpočet a potom koncom roka povedia a však ste mali 

v rozpočte, že, že budete rekonštruovať nejakú školu, alebo nejaký cyklochodník. Len ono to 

všetko závisí od toho, či budeme úspešní pri podávaní tých žiadostí resp. tie naše žiadosti či 

budú vyhodnotené tak, že dostaneme tu granty. Je možné, že niečo napr. dostaneme ale bude 

sa realizovať až budúci rok, lebo ten proces schvaľovania tiež bude asi chvíľu trvať. Takže, 

takže to je, je to taký, tak sa to po slovensky hovorí, vyšší list. Taký akože list Ježiškovi, že toto 

všetko by sme chceli, ale bude to závisieť od toho, do akej miery mesto bude úspešné pri 

podávaní žiadosti. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za dovysvetlenie. Veľmi dobrý pos...Nech sa páči pán zástupca s faktickou. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Takže dávam pozmeňujúci návrh na zmenu uznesenia. Uznesenie bude znieť 

po a) schvaľuje rozpočet mesta vrátane rozpočtov rozpočtových organizácií a príspevkových 

organizácií na roky 2023 – 2025 podľa predloženého návrhu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Prajem príjemný deň všetkým. Áno ten rozpočet je najdôležitejší dokument, ktorý tu každý rok 

schvaľujeme a, a len pre zaujímavosť vlastne tento rozpočet nám tohto roku skočil o dajakých 

11 miliónov, pre tých, ktorí ho nemajú naštudované. A vlastne skáče, skáču tie čísla. Ďalší rok 

potom zase sa vracajú späť na tých 25 miliónov, kvôli tejto výdavkovej časti. Tá výdavková 

časť, kapitálové výdavky vlastne stúpli o dajakých 11 miliónov. Sú tu také projekty, ktoré ani 

výzvy nie sú, ktorých sa ani zúčastniť nemôžme. A tento rozpočet je jeden živý materiál. My 

počas roku tento rozpočet hocikedy môžeme doplniť. Takže ja si myslím, že extrémne 

skresľuje. Je to extrémne skreslený rozpočet a dovolím si povedať až také vysoké číslo, že 

možno 60, 70, 80% týchto, týchto výdavkov nebude zrealizovaných. Lebo nezabudnime, že 

okrem toho, že ten, k tomu projektu treba urobiť projektovú dokumentáciu, ako pán primátor 

povedal, okrem toho vlastne treba podať žiadosť, ale to ju vieme podať vtedy, keď bude 

vyhlásená výzva. Ale tam ešte uplynie nejaký čas, kým bude termín na podanie tej žiadosti. 

Následne VO. To VO musí byť odkontrolované, potom realizácia a potom bude preplatenie. 

Takže máme február. Keď vy si myslíte, že týchto 11 miliónov bude tohto roku zrealizovaných, 

dobre ste povedali pán kolega, že to je také naše zbožné prianie, akurát extrémne skresľujme 

ten náš rozpočet. A vrátim sa teraz k tomu poklesu obyvateľov. Toto sú jedny prepojené 

nádoby, ktoré spolu súvisia. My, keď vieme, to že sme okresné mesto to nám nestačí na to, aby 

sa nám hrnuli obyvatelia, ale stále jak zvyknem hovoriť, my tým obyvateľom musíme vytvoriť 

dajaké prostredie, dať dajaké služby. A keď my skokovite zvýšime dane, skokovite zvýšime po 

voľbách na prvom zastupiteľstve poplatky a potom sa na ďalšom zastupiteľstve čudujeme, že 

prečo nám neprichádzajú ľudia, resp. máme odliv obyvateľov nám do, do periférnych obcí 

a radšej si kúpia 2 autá do rodiny a budú do mesta dochádzať a jak ste pán primátor, jak si 

povedal, že potom používajú naše cesty a všetko, ale dane platia inde. Tak toto sa nad týmto 

musíme aj my zamyslieť a pozrieť sa do zrkadla, že čo tu schvaľujeme, aké služby vlastne tým, 

tým obyvateľom, ktorí tu majú byť, bývať, žiť aké im poskytujeme. Takže tieto prepojené 

nádoby, to je iba taká, taká rečnícka otázka. By, by, by sa nad nimi trebalo aspoň zamyslieť. 

Z týchto kapitálových výdavkov by som vypichol 2 také, ktoré, ktoré cyklochodník pri Drázuse 

1 400 tisíc eur. Robíme všetci s peniazmi, tak ale 1 400 tisíc je jeden obrovský peniaz. Hej takže 

neviem do akej miery je spracovaná táto projektová dokumentácia, z čoho všetkého to 

pozostáva, ale, ale určite za tých 1 400 tisíc by malo byť niečo vidno v tom cyklochodníku, 

alebo ako to, ale nejdem spochybňovať dajakého projektanta. Určite musíme byť finančne 

v tomto období na to silní, aby sme takýto veľký projekt dokázali zvládnuť. Otázka 

predfinancovania a ďalšie, ďalšie spojené. A ďalšiu vec, ktorú by som takto so športom, tak 

vytiahol stade. Tuná pán primátor hovoril o 2 miliónoch, v rozpočte 1,8 milióna na futbalovú 

infraštruktúru v Nadabulej. A vieme o tom, stále sa tu spomínajú vlastne dotácie a, a granty tak 

vieme o schválených, alebo prisľúbených prostriedkoch z VÚC, čo ak sa dobre pamätám je 200 

tisíc, SFZ pravdepodobne je dajaké memorandum, dajaký prísľub alebo niečo schválených 

dajakých 300 tisíc, ale zostáva dajakých ďalší 1 250 tisíc, ktoré, ktoré dakde musíme vyhrabať. 

Alebo si niekde požičať. V tých pre zaujímavosť energie v rozpočte sa zvýšili len o 80 tisíc 

oproti predchádzajúcemu roku. Držím palce, v podstate tomu, kto ten rozpočet robil, aby sa 
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nám tieto výdavky na energie zvýšili len o nejakých 20% a nie viac. Takže, takže či náhodou 

aj dajaké iné športy nemáme v Rožňave. Obrovské úspechy sú v pingpongu, rozvíja sa tu hokej. 

Super, že ten zimný štadión funguje ešte stále a tí Rožňavčania majú kde ísť. Tu je basketbal, 

ktorý má v Rožňave obrovskú históriu. Takže či, či sú tieto prostriedky, či to je dobre 

rozmyslené, že, že milióny tzn., iba dokončím myšlienku, ja viem, že je bližšia košeľa ako 

kabát, ale, ale či až takéto prostriedky musia ísť do infraštruktúry do Nadabulej, mestskej časti, 

do futbalu 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre tak keď môžem trošku poinformovať o niektorých veciach. Ideme najprv ohľadom, 

zoberiem ten cyklochodník. To je cyklochodník 1 400 tisíc. Samozrejme ten cyklochodník by 

mal ísť od maďarskej školy až po športovú halu vedľa Drázusu. Keď si pozriete teraz môžete 

si stiahnuť dole roletu, pozrieť si vedľa Drázusu je aj oplotenie, zábradlie, ktoré je totálne 

hrdzavé. Takže už keď chceme cyklochodník, tak už aj to zábradlie bude kompletne vymenené. 

Taktiež je tam tma, takže tam musí byť aj osvetlenie, aby sme mali. Takže ten cyklochodník 

bude nadštandardný hej a bude veľmi pekný. Samozrejme budú tam oddychové zóny, 

osvetlenie je tam naprojektované, taktiež je tam naprojektované aj to zábradlie, výmena 

zábradlí, aby bolo to bezpečné. Ten cyklochodník nieže tam dakedy zábradlie pomaličky je 

skorodované, spadne a niekto spadne nám do rieky. Takže kvôli tomu sú tam tie ceny tam iné. 

Nejde sa, nejde len o asfaltový povrch a dajaký výkop, ale sú tam tieto pridané hodnoty. Tá 

výzva určite už sa tlačí. Viem o tom, že tlačí sa na ministerstve, aby podporili aj mestá do 20 

tisíc euro, 20 tisíc obyvateľov a to je presne dôležité. Musíme byť pripravení. A za to už máme 

vo finalizácii stavebné povolenie. Akurát včera som bol riešiť jeden malý problém máme. 

Samozrejme pri každom projekte dajaký prob...problém vyskytne sa. Pri Tescu je veľmi úzky 

pás a cyklochodník by mal ísť nad riekou Drázus asi 15, 20  metrov a to nám povodie Hrona 

nepovolilo. Vlastne celá agenda prešla do Košíc a včera som presne tento problém riešil, aby 

nám to uvoľnili. A prídu sem experti a pozrieť sa, že nič nespôsobíme s tou riekou ak tých 15, 

20 m pôjde nad riekou Drázus ten cyklochodník. Ináč to nevieme vyriešiť kvôli tomu, že takto 

by vlastne cyklochodník išiel priamo. A neviete si, každý kto chodí na bicykli tak určite vie si 

predstaviť, že išiel by som od maďarskej školy ku Tescu, potom by som išiel cez most, potom 

by som išiel na koniec Zeleného stromu, zas by som išiel naspäť cez most, potom zas, potom 

išiel by som cez semafor, potom zas by som išiel cez most hej a no tak môžeme to v jeden línii 

urobiť celé a len raz by sme išli vlastne za križovatkou cez most. Hej. A takto by sme museli 3 

krát prejsť, keby sme chceli tento úsek. Má to logiku, má to aj ak sa volá ako robili to experti 

na cyklochodníky a na cesty. Takže určite súhlasíme aj my, keď sme tam boli. Takže je to, je 

to o tom, že treba to dokončiť. Prejdem teraz na tú športovú infraštruktúru. Samozrejme pán 

poslanec rozprával som aj ja, že kde aké problémy vidím v basketbale. V basketbale vidím, sme 

sa rozprávali, v štruktúre. Sú tam 3 kluby, ktoré navzájom si konkurujú. Nedopĺňajú sa. Som 

povedal, ak chceme aby basketbal fungoval, a ja chcem, tak musíme tam urobiť štruktúru tak, 

ako sa to urobilo vo futbale. Že urobí sa pyr...,pyramída sa urobí a bude tam jeden štatutár 

a bude všetkých ostatných 3 držať za chvost, aby išli tým smerom, kde chceme ísť. Aby si 

navzájom nekonkurovali, aby si navzájom nebrali deti, aby navzájom si nešpinili svoje meno, 

lebo to je slabý tréner, poď ku nám, to oni nevedia trénovať. Hej a tieto veci tam fungujú. Ja to 

vnímam, lebo mňa to zaujíma. Už jak som povedal, že nemám len futbalovú rodinu, ale mám 

celé mesto, tak mňa zaujíma každá sféra v našom meste, čo sa deje. Či kultúra, či šport. Stále, 

stále operujete s jedným, s jednou vecou, že prečo futbal, lebo že.... Samozrejme futbal. 

Hociktorý šport oni prídu zo Slovenského národného hokejového zväzu a povedia, že dám vám 

500 tisíc na zimný štadión a potom príde KSK a povie dám vám 500 tisíc na zimný štadión, hej 

tak samozrejme ideme robiť zimný štadión. Ale momentálne prišiel KSK samozrejme to, že 

ešte nemáme tú plochu 250 tisíc nie 200 tisíc, ale to je v pohode, veď aj ja si v tých číslach. 250 
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tisíc, počítajme, dal KSK, 300 tisíc dal SFZ a my sme išli do projektu umelej plochy za milión 

euro. To bol ten prvý rozpočet, čo ste videli. Takže by sme museli ešte doplatiť 450 tisíc euro? 

Správne? 450 tisíc z mestských peňazí, čo ste aj odsúhlasili, že môžeme ísť do toho. Vyšla 

výzva do športovej infraštruktúry cez eurofondy, kde je dotácia maximálna 1,1 milióna euro. 

Takže vieme získať 1,1 milióna euro do športovej infraštr...cez eurofondy, vieme 250 tisíc 

získať z KSK, čo už máme na účte, 300 tisíc zo SFZ,  to je 1 650 tisíc, takže len k PHZ-etke už 

potrebujeme len 350 tisíc euro. A to ešte keď sa bude súťažiť, to bude ešte aj menej. Takže my 

za 250 tisíc euro môžeme získať 2 milióny. A z prvého projektu sme vedeli získať za 450 tisíc 

1 milión. Takže toto je kvôli tomu, že je tu výzva a idem do tejto výzvy, aby konečne už aj tam 

tá Nadabula dostala svoj tvar. Samozrejme aj cesty tam treba, ale nie je to vedome, že čisto 

futbal. A môžem teraz trošku aj tak upokojiť a hneď budúci rok, tento rok ešte vybehám 

Slovenský ľadový hokejový zväz, aby nám tú dotáciu dal čo najvyššiu. Samozrejme budem 

rozprávať aj s pánom predsedom KSK, aby nám dal na ten zimný štadión taktiež budúci rok 

vedel dať dotáciu, aby bol spoluúčasťou. Môžem povedať, že už máme projektovú 

dokumentáciu a stavebné povolenie na zimný štadión, čo 40 rokov ten zimný štadión nebol 

skolaudovaný. Takže keď dakto z primátorov povedal, že idem robiť zimný štadión, tak ten 

začiatok fakt malo to byť s tým, že urobím projekt a urobím stavebné povolenie. To je začiatok 

všetkých projektov. Veď o tom stále tu rozprávame dookola. Hej. A my už to máme. Takže 

mám to dakde v srdci. Prečo by som to robil, keby som to nechcel dokončiť. Je to moja vízia, 

že budúci rok by sme chceli. A zas by sme mali 1 100 tisíc, lebo tá istá výzva bude. Možno 

navýšia alokáciu. Takže 1 100 tisíc budeme mať z tohto projektu a, a zas musíme vyložiť, čo 

bude SĽHZ, koľko sa nám podarí, KSK nám koľko prispeje hej a zas budeme musieť 

spoluúčasť mesta urobiť. Len tak ten projekt momentálne na 2,8 milióna je s tým, že bude, aby 

zas sme povedali, že čo za toľko. Bude tam nová strecha, celé opláštenie, tribúny, budú tam 

šatne pre hokejistov, šatne pre trénerov, pre rozhodcov, sociálky pre hokejistov. To bude vedľa 

oválu ľadovej plochy. Potom museli sme to doprojektovať. Už by sme minulý rok mohli podať. 

My sme chceli podať projekt hej, kde sme vlastne zistili to, že ten zimný štadión neni 

skolaudovaný a odrazu sme mali tam pre 700 ľudí máme dosť toaliet a keď chceme podať 

projekt povedia že, ale budeme mať tam 200 ľudí v hľadisku a ešte dajakých hokejistov málo. 

Lebo neboli dodržané normy. Takže museli sme tam doprojektovať teraz ešte nové sociálky, 

aby sme mohli podať ten projekt, lebo musíme spĺňať všetky podmienky. Bude tam 

vzduchotechnika, bude tam nová cirkulácia, ktorá vlastne bude fungovať na zostatkovom teple. 

A to zostatkové teplo, samozrejme po dohode možno s KSK vieme sa dohodnúť, že to 

zostatkové teplo v zime, keď budeme chladiť, získame teplo a môžeme vykurovať športovú 

halu, kde taktiež obrovské peniaze sa dajú usporiť na kúrení športovej haly. To sú také postupy, 

že poďme do takej technológii, kde zostatkové teplo, aby sme mohli vykúriť. Takže 2 v 1 zas 

hej, aby sme mohli. Alebo, keď sa nedohodneme s KSK, aby ste vedeli, mám aj inú alternatívu. 

Môže sa urobiť malý zážitkový bazén z tejto horúcej vody, ktorá vlastne vznikne. Takže všetko 

má, má svoje procesy. Ja by som ešte skôr chcel vedieť, že ktoré tie projekty v tých výzvach 

nie sú, lebo ZŠ výzva je otvorená, to je z roku 1980 budova, ktorá bola pred týmto dátumom, 

takže môžeme čerpať tieto fondy a môžeme podať žiadosti. Ernesta Rótha tak isto a športová 

infraštruktúra tak isto je vonka výzva. Jediné čo nie je, čo som spomínal na začiatku je ten 

cyklochodník, ale chcem byť pripravený, aby sme boli, aby sme mali celú agendu v poriadku. 

Príde výzva a my už len takto podáme. Ale nechám vás potom jak sa ešte. Keby náhodou dačo 

trebalo doplniť. Samozrejme vítam vašu aktivitu ohľadom basketbalu, ale budem rád, keď si 

sadneme a budeme hľadať riešenia ako vlastne pomôcť aj basketbalu a samozrejme všetkým 

ostatným športom. Ale v rámci tých financií ja môžem povedať, že basketbal a futbal, vtedy, 

že povedia, že futbal, basketbal v predošlom volebnom období futbal mal 2 tisíc eurá za 4 roky 

viac 2 tisíc až 3 tisíc euro viac peňazí ako basketbal, takže vôbec tu nie je také, že by sme 

uprednostňovali jeden alebo druhý klub. Je to v pomere na hráčov koľko majú, akú majú 
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aktivitu, koľko hráčov majú a mládežníckych hráčov. Takže je to s čistým svedomím. Každý si 

môže pozrieť financie, že ako išlo do klubov. Takže s čistým svedomím, že neuprednostňujeme 

žiaden klub. Len hľadáme ak je možnosť a mám, máme kontakty na SFZ a sú ochotní dať 300 

tisíc tak poďme do toho a od nich zobrať tieto peniaze. Či chcete faktickú, alebo potom 

budeme... Hej. Dobre. Takže asi takto. Keď som dačo vynechal, tak sa ešte potom doplním.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Takže ja, ja ten rozpočet určite podporím. Niekedy boli tuná kolegovia, ktorí si našli vlastne 

dajakú vítku, kvôli čomu rozpočet, jeden riadok, kvôli ktorému sa rozpočet nedal podporiť. Ja 

ho určite podporím, lebo je to, hovorím, najdôležitejší dokument a, a strašne aj držím palce 

v tom, aby sa to všetko podarilo. Doterajšie roky sa to zatiaľ nedarilo tieto obrovské projekty 

realizovať. A hovorím o cyklochodníku. Ešte sa iba uvažuje o výzve, my ho máme v rozpočte. 

Určite sa to tohto roku realizovať nebude. Takže až taký, taký veľký zmysel nevidím. S tým 

futbalovým, s tou futbalovou infraštruktúrou otázka je krížových dotácií, do akej miery sa to 

bude naozaj dať takto skresať, že nás to bude stáť 200, 300 tisíc. V konečnom dôsledku ale, ale 

držím palce aby sa podarilo. Takže áno, keď sa dačo robí držím palce, veľmi rád pomôžem pri 

všetkom. Aj rozpočet, veľmi rád zaňho zahlasujem, len sú také veci, ktoré asi len si želáme, 

aby sa stali a tohto roku asi nebudú, bohužiaľ. Ale držím palce ešte raz. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Mám 3 alebo 4 veci. Dúfam, že žiadnu nezabudnem. A začnem odzadu teda tým basketbalom. 

Kolega Balázs spomenul, že prečo len futbal a prečo nie do basketbalu. No neviem, či viete, ale 

v Rožňave máme športovú halu. 12 rokov, pred 12-timi, viac ako 12 rokov, čo ju otvorili. A je, 

je verejným tajomstvom, že tá hala bola postavená kvôli basketbalu. Oficiálne, oficiálne je to, 

oficiálne je to telocvičňa gymnázia, ale ako vzhľadom na vzdialenosť medzi gymnáziom 

a telocvičňou tam tých telesných výchov veľa nie je. Tá hala bola stavaná preto, aby Rožňava 

mohla hrať extraligu basketbalu. Takže nemôžme sa tváriť, že sme pre basketbal v Rožňave nič 

neurobili. Ja som v tom čase ešte nebol poslanec, ja si neberiem za to zásluhu, ale faktom je, to 

sú fakty, že tá hala stála 2 milióny eur v tých časoch. Z toho mesto dalo 509 do, do samotnej 

výstavby a plus ešte 332 tisíc investovalo do inžinierskych sietí. Čiže v tom čase v rokoch 2009, 

2010 dala Rožňava 840 tisíc, 840 tisíc do výstavby haly. To ako keď si vezmeme tú infláciu, aký 

je rozdiel v cenách stavebných prác, materiálov vtedy a tak  bavíme sa možno v dnešných 

cenách o viac ako milióne. A to išlo, to išlo na basketbal. Toto nie je výčitka basketbalu z mojej 

strany. Tá hala slúži aj iným športom. Aj ja tam chodím hrávať bedminton. Ja som rád, že tá 

hala je. Ale teda netvárme sa, že nie, lebo, lebo tento rok ideme dať na futbal tak nerobíme nič 

pre iné športy. Urobili sme, urobili sme novú ľadovú plochu pred niekoľkými rokmi, to bola 

tiež dosť významná investícia. Hej akože nemôžme, nemôžme každému športu postaviť halu, 

alebo, alebo ihrisko za milión, to asi celkom nejde, ale snažíme sa v rámci možností mesta. 

Toľko, toľko k športu. Teraz druhá vec. Tie, ten počet obyvateľov a teda aké služby 

poskytujeme, poskytuje Rožňava. Hovorím to 12 rokov. Jedna z mála dobrých vecí, ktorá, ktorá  

pred tým ako som, keď som sa stal poslancom pred 12-timi rokmi tak som kritizoval veľa vecí. 

Preto som sa stal poslancom, lebo sa mi nepáčilo ako mesto funguje a chcel som proste prispieť 

k jeho zlepšeniu. A kritizoval som všetko možné a jednu, jednu vec som nekritizoval a naopak 

chválil som, že naši predchodcovia napriek tomu, že som k nim kritický, k tým, čo boli 

poslanci, primátori od roku 90 do roku 2010 urobili jednu dobrú vec. Nerušili MŠ. Keď si to 

porovnám s inými mestami, väčšími mestami ako Rožňava, ktoré majú obrovské problémy 

s tým, že rušili škôlky v časoch, keď bolo málo detí. Zruš...nielenže zrušili škôlky, predali tie 
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budovy, potom odrazu prišla nová vlna, že začal rásť počet detí, aj sa prisťahovali ľudia do 

miest, aj proste zase proste bola taká, sú také demografické vlny a odrazu mali problém, že, že 

majú veľa detí a nemajú miesta v MŠ. My tento problém nemáme. Akože každé dieťa 

z Rožňavy sa do škôlky dostane. Dokonca chodia ešte aj deti mimo Rožňavy. No a tu je presne 

ten problém. Náklady na jedno dieťa v MŠ, ročné náklady sú vyše 2 tisíc eur. Neviem koľko je 

to teraz. Viem, že pred nejakými 8-mimi, 6-timi rokmi, keď sme to riešili tak sa to pohybovalo 

okolo 2 tisíc. Teraz to bude určite viac. Rodičia platia ročne asi, asi 250 eur, z tých, z tých vyše 

2 tisíc. Ten rozdiel 1 800 alebo aj viacej, to platí mesto. To je príspevok mesta pre občanov. 

Čiže robíme niečo pre občanov a robíme to aj pre tých, ktorí nie sú občanmi mesta a tuná bude 

jedná z tých vecí, na ktoré budem ja teda tlačiť, keď bude tá karta, že má byť, mala by byť 

výrazne väčšia diferencovanosť poplatku za dieťa v materskej škole medzi tými občanmi, ktorí 

sú občanmi mesta a tými ktorí nie sú. Lebo to sú originálne kompetencie, to sú peniaze, ktoré 

my dávame z našich daní a prečo by sme mali dotovať proste deti, ktoré tu nemajú trvalý pobyt 

a ani ich rodičia tu nemajú trvalý pobyt. A posledná vec, ktorú som chcel povedať, teda 

predposledná, lebo tú poslednú som samozrejme zabudol medzi tým. Tá posledná vec sa týka 

teda ešte raz toho, toho prudkého nárastu tých kapitálových výdavkov. Akože priznám sa, že ja 

keď som videl ten rozpočet, tak tiež som najprv vyvalil oči, že preboha čo to znamená. Lebo 

proste hej ideme o nejakých 11 miliónov hore a potom zase ďalšie roky to ide dole. No ale, 

akože veľmi rýchlo som si uvedomil, že v čom je, v čom je nie že problém, to nie je problém 

to je, to je, to sú príležitosti. V novembri minulého roku európska komisia schválila vlastne ten 

veľký program. Program Slovensko. Môžem dostať ešte, ešte pár minút?  

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Schválila, vlastne program na čerpanie eurofondov. Tie eurofondové programy sú robené na 

niekoľko rokov. Konkrétne tento je od roku 2021 do roku 2027. Tam ešte platí pravidlo n+2 

alebo n+3, čiže ešte aj po skončení programu 2 alebo 3 roky sa môžu tie peniaze dočerpať. Ak 

teda program začal formálne v roku 2021, len bolo treba pripraviť všetky tie programové 

dokumenty, čiže až 2022 v novembri to európska komisia schválila a teraz začneme čerpať 

eurofondy. Pri tých eurofondoch je to tak vždycky, že na začiatku proste, keď sa to schváli 

odrazu príde obrovské množstvo výziev a bude, bude proste veľa príležitosti čerpať tie, tie 

eurofondy. Čiže preto je ten zoznam tých kapitálových výdavkov, ktoré by sme chceli 

financovať z eurofondov taký obrovský, lebo očakávame, že môže byť veľa výziev. Môže sa 

stať, že niektoré z tých výziev vyjdú až budúci rok. Alebo vyjdú koncom roka, čiže sa to bude 

musieť presunúť do ďalšieho roka. Niektoré vyjdú teraz, ale bude to vyhodnocovanie trvať 

veľmi dlho a ešte potom budeme musieť robiť verejné obstarávanie, čiže sa to posunie, ale 

proste teraz príde veľká vlna a keďže sme pred voľbami, tak vláda bude robiť všetko preto, aby 

tých výziev bolo čo najviac. Lebo hej, pred voľbami, v mestách a obciach sa asfaltuje a vláda 

pred voľbami rozdáva peniaze. A najviac peňazí ktoré môže rozdať sú eurofondy. Hej takže 

pre, pre vládu je to šťastné obdobie, otázne je ako s tým naložia vládne strany, to je jedna vec, 

ale pre vládu je to šťastné obdobie, že teraz bude mať obrovský balík peňazí, môže vyhlasovať 

výzvy, rozdávať peniaze a byť za tých chrumkavých. Pre nás je to príležitosť. Pre nás je to 

príležitosť uchádzať sa o tie peniaze, rozumne, rozumne ich využiť, aby sa nediali také, také 

hlúposti, ktoré sa v minulosti žiaľ diali v meste Rožňava, že, že sa urobil nafúknutý rozpočet 

a v tomto s vami súhlasím, že treba byť pri tom rozpočte veľmi opatrný. Námestie baníkov bol 

pôvodný projekt na 1,6 milióna a nakoniec po dvoch neúspešných obstarávaniach sa to 

vysúťažilo za 900 000. Tá, tá západná časť. Hej ten trojuholník od, od katolícke... vlastne od 

Betliarskej a po, po, po Šafárikovú pred, pred radnicou. To celé stálo, pôvodne sa počítalo s 
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tým, že to bude stáť 1,6 milióna a nakoniec to stálo len 900 000. Hej ten, ten zvyšok to mala 

byť asi vata, na ktorú sa mal asi niekto nabaliť, len teda sa to nepodarilo. Za tých 1,6 milióna 

sme mohli spraviť celé námestie. Takmer celé námestie, v tých časoch hej, keby niekto 

neuvažoval, len ako s nabaliť, ale ako urobiť niečo dobré pre mesto. Takže aj teraz bude treba 

robiť tie, tie projekty rozumne, vždycky ako samozrejme dúfame, že keď bude rozpočet za 

milióna tak sa podarí vysúťažiť za 900 tisíc. Hej ale aby sa nestali, že spravíme projekt za 1,5 

milióna a vysúťaží sa to za 900 tisíc a tie zvyšné peniaze v podstate prepadnú hej. Ako 

neprepadnú štát ich dá niekomu inému, ale, ale akože treba tie projekty pripravovať rozumne. 

Ale toto je tá podstata, že, že teraz bude tých výziev veľa. Preto je to také akože kvázi nafúknuté. 

Ono sa to bude asi niečo posúvať potom ešte o 1, 2 roky. Tak to funguje, ale, ale to je to 

vysvetlenie toho, čo na prvý pohľad si poviete, že proste sa ľudia na MsÚ a poslanci a primátor 

zbláznili a odrazu si myslia, že bude o 11 miliónov viac. No tak toto sú tie dôvody. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán Balázs chce tiež, alebo. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja, ja by som bol. Začnem zase tiež od konca, to námestie, tá vata, to 1,6 milióna. Ja som tu 

nebol vtedy. Len, len asi by som sa trošku opatrnejšie vyjadroval. Predsa len, predsa len tie 

ceny hlavne v súčasnej dobe sa výrazne menia. Tie čas schválenia projektov na Slovensku trvá 

neskutočne dlho oproti ostatným krajinám. To musíte uznať. A, a dal by som taký príklad, že 

Tornaľa projektovala, súťažila bazény, vysúťažila obrovské milióny a firma, ktorá síce mala 

zábezpeku zloženú povedala, že radšej obetuje tú zábezpeku a nebude stavať tie bazény a teraz 

Tornaľa nanovo projektuje a zase súťaží a, a bazény sú zatvorené, kúpalisko je zavreté. Takže 

ja by som radšej neobviňoval tých ľudí predtým, čo tu sedeli. Ja si, ja si myslím, že každý kto 

si tu sadne do týchto stoličiek, tak chce pre toto mesto to najlepšie a, a asi by som touto cestou 

nešiel takže. Ale to je iba taká poznámka. A vrátim sa k tej športovej hale. Áno našťastie, že 

pred tými 15-timi rokmi sa tá športová hala postavila a to gymnázium má telocvičňu, má sa kde 

hrať basketbal. V tých časoch boli zlaté časy basketbalu. Naozaj ten basketbal bol na, na určitej 

úrovni. Svedčia o tom tie fotky, tie výsledky z tých rokov a tie fotky v tej športovej hale. Takže 

tešme sa z toho. Keby aj nám sa podarilo takéto úspešné projekty do budúcna tak, tak sa nám 

tu už oplatilo sedieť. Ale pri všetkých týchto projektoch dajme do popredia ten zdravý sedliacky 

rozum, ktorý si veľmi vážim a, a ja som sa stále pýtal, že áno tú futbalovú infraštruktúru majme 

ju dobrú, sme Rožňava, okresné mesto, ale či to neinvestujeme tuná v Rožňave a, a jeden, jednu 

výkladnú skriňu futbalu a či ste si, či ste ešte stále presvedčení, že v Nadabulej, kde nevedie 

cesta, pardon, taká, ktorá by zvládla vlastne dajaký väčší nápor, keď sa ten futbal dostane na 

dajakú vyššiu úroveň, kde nie sú parkovacie miesta. Či práve tam treba. Ale to stále hovorím, 

že, že treba zvážiť. A ja by som sa určite veľmi tešil, keby, keby tá infraštruktúra sa budovala 

v Rožňave, lebo by to malo jeden dlhodobý zmysel. Takže 2 milióny eur je obrovský peniaz 

pri 25 miliónovom rozpočte mesta. Reálnom. Nehovorím o tomto 36 miliónovom, ktorý sa ide 

schvaľovať. O reálnom 25 miliónovom. Takže, takže kde, kde treba od toaliet, od prístupovej 

cesty, od parkovísk všetko. Všetko tam treba stavať. Všetko. A otázka, či to celá tá 

infraštruktúra zvládne závisí od toho, že aké sú ciele. Kde chce pán primátor, alebo ľudia, ktorí 

sa okolo futbalu hýbu, kde chcú ten futbal dostať. Hej či, či to rozmerovo ten futbal neprerastie 

tú infraštruktúru, ktorá sa tam dá na obmedzenom priestore vybudovať. Dobre. Zase končím 

k tomuto. No tie škôlky. K tomu mám takú trefnú poznámku, že my zvýšime dane a poplatky 

obyvateľom mesta, aby sme potom vedeli pozbierať peniaze na škôlky, jasle, neviem čo. Kde 

potom tí ľudia z tých satelitov, alebo okolitých obcí nosia deti do, do škôlok. Presne o tomto 

hovorím. Že my nemôžme tak znechutiť Rožňavčanom, chuť tu bývať kvôli veľkým 

poplatkom, aby si postavil dom v Joviciach a potom nosil dieťa do škôlky, na ktorú my 
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spoločne prispievame. Takže to ste dobre povedali, že, že na toto dajaké riešenie treba hľadať. 

Lebo my máme škôlky v dosť vysokej kapacite oproti, oproti iným mestám, ale financujeme 

ich my z nášho rozpočtu a Rožňavčania prispievajú k tomu svojimi zvýšenými daňami. Zase 

končím k tomuto. Takže, takže z mojej strany, z mojej strany toľko k tomuto. Viac sa k tomu 

nebudem vyjadrovať. Rozpočet podporím, držím palce, skončil som. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja musím len trošku reagovať stále sa to ide do toho, že ten futbal, alebo takto 

ako. Pán Balázs je to len normálne tréningové ihrisko, kde vlastne naše deti, 160 detí do 3, 4 

rokov bude tam 250 detí. 250 detí či z okresu, ale hlavne Rožňavčanov. Je to tréningové ihrisko, 

ktoré vlastne tieto deti od októbra do marca chodia do tej basketbalovej haly, kde berú o priestor 

basketbalistom a mladým nádejam basketbalistom, alebo momentálne taktiež aj 

bedmintonistom. Takže uzavrime to. Rožňava je aj Nadabula. Keď začneme riešiť čo je 

Rožňava končíme. Hej. Rožňava tam kde, Rožňava vlastne kde máme tam Nadabulu, všetky, 

všetky celá časť. To čo patrí do Rožňavy je Rožňava. Nemôžme v tomto. Sto raz sme boli na 

zápase, kde úplne takých 5 km do neznáma a vybudovali tak isto umelovku. A Nadabula je 

krásne miesto. Takže je tam, sú tam aj parkoviská, všetko je zabezpečené, že nebude tam 

infraštruktúra preťažená, lebo tam budú chodiť len trénovať a poprípade malé zápasy cez zimu 

si pôjdu zahrať futbal. Hlavné ihrisko bude stále hlavné ihrisko. Aby sme nevystrašili teraz 

Nadabulčanov, že tam bude nápor autobusy a trúby a také. Určite tam bude tréningové pre deti, 

aby mohli trénovať v zime, aby mali veľký priestor, aby nemuseli z kopačiek ísť do tenisiek 

a potom z tenisiek do kopačiek a nemuseli obyčajnou loptou hrať na ihrisku a potom ťažkou 

loptou na, v športovej hale. Takže aby sme toto uzavreli. Potom, potom je ten druhý úpadok 

basketbalu. No nie je to moja vina hej úpadok basketbalu. U mňa môžem povedať, že viac som 

dal do basketbalu jak predošlé vedenie. To chcel som veci vyrovnať. Ja som aj ukazoval tie 

čísla hej. Za mojej éry do basketbalu išlo, aj do ostatných športov, viac peňazí ako za predošlé 

vedenia. Takže určite úpadok basketbalu nie je moja vina. Hej každý nech si pozrie, že prečo 

ten basketbal spadol. Samozrejme bolo tam, boli tam sponzori ich peniaze boli zle použité, 

zneužité u niektorých. Viacerých som sa pýtal, že prečo nechcete to sponzorovať a prečo. Okej 

to uzavrieme aj túto tému. Tie škôlky. Áno tie škôlky presne tak, že ako máme tam, ja tak viem, 

že trošku iné sumy, ale 50, 100 euro hej, malo sa to tak, že nemohli sme diskriminovať, že 

Rožňavčania budú platiť 50 euro, budeme úprimní a iné deti 100 euro hej z okresu. Tí, čo 

nemajú trvalý pobyt. Hej. Ale dali sme, áno my sme našli trošku takýto malý háčik v tom 

zákone, čo nám dovoľuje hej a Rožňavčania majú zľavu 50%. Takže majú 50 euro. Hej takže 

my sme to napravili v rámci toho, v rámci toho ako sa dá. Ale tak to aj táto karta môže presne 

tu je ten dosť veľký skok 50 a 100 euro. A možno aby vedeli aj tí ostatní, že keď budeš občanom 

mesta, tak budeš za škôlku platiť 50 euro. To je ročne 600 euro úspora. A už sa ti oplatí byť 

občanom. A my tých 600 euro dostaneme od štátu. Hej. Tu je tá kompenzácia. Keď budeš 

občanom mesta, tak my za teba dostaneme 600 euro a na tvoje dieťa ďalšie 600 euro. Hej takže 

toto chceme dosiahnuť s touto kartou, aby sme urobili fakt ako poriadok a hlavne, aby sa 

nezneužívali peniaze. Presne za to sme tu, aby nevyužívali sme peniaze občanov mesta na 

dotáciu iných obcí. Tak isto ako sme zrušili potom taktiež na stavebnom, sme zrušili, že pre 

obce sme potom, ale to už by som odbočil. Aby sme nešli do ďalšej. Takže ako aj bolo povedané 

úplne súhlasím s pánom poslancom Kuhnom hej, že sme pripravení. Presne tak. Príde 15 

miliárd do na, na Slovensko a, a my mesto Rožňava sme na to pripravení, aby z tých 15 miliárd 

sme čo najviac získali pre nás, občanov mesta. A zato sú všetky tieto projekty pripravené v tom, 

že sú už stavebné povolenia a čakáme na výzvy a zato sme to dali do rozpočtu a zato je ten 

rozpočet tak navýšený. Takže úplne súhlasím s pánom Kuhnom. A môžem povedať, že my sme 

na to pripravení. Už len nech dajú peniaze a už nech len prídu peniaze na účet do štátnej kasy 

a my už budeme čerpať. Nech sa páči s faktickou poznámkou pán Kuhn. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Nepoznám do detailov projekt a problém v Tornali. Ale viem, že všeobecne v stavebníctve 

minulý rok, aj predminulý rok bol problém, hlavne minulý rok bol problém v tom, že bol prudký 

nárast cien stavebných materiálov a to spôsobilo problémy. Hej, keď ste urobili rozpočet na rok 

2010 a 2021 ceny stavebných materiálov a potom vám to skočilo o proste 20, 50% tak, tak to, 

ale s tým nič neurobíme. S týmto akože, s tým mal problém aj štát, že, že proste zákazky štátne 

na diaľnice proste museli nejakým spôsobom navyšovať.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Len kratučko k tým škôlkam sa vyjadrím. Rodičia detí, ktoré 

nemajú trvalý pobyt v meste platia 50 eur a naše deti majú 50%-tnú zľavu, teda 25 eur takže 

máme to zohľadnené. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. A ďakujem pekne za upozornenie. Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Len v krátkosti zareagujem. Čo sa týka rozpočtu áno vstupuje do 

tvorby rozpočtu mnoho premenných, ktoré nieže na úrovni mesta, ale aj na úrovni štátu sú vždy 

veľkým otáznikom. Navyše ak sa dejú veci, ktoré sa diali napr. minulý rok, že nám štát ukladá 

úlohy, ktoré finančne nekryje, tak potom je dosť ťažké rozpočet aj zostavovať. Aj preto veľká 

vďaka, veľká chvála za to, že takýmto spôsobom sa podarilo rozpočet zostaviť. A nedá mi 

nezareagovať na výtku, že prečo sa nestavia futbalová infraštruktúra v meste Rožňava, ale 

v Nadabudlej. No Nadabula je Rožňava. Pán poslanec si taktiež poslancom prvého volebného 

obvodu a je podľa mňa našou povinnosťou, aby sme sa rovnako starali aj o rozvoje tejto 

mestskej časti mesta Rožňava, ktorá je neoddeliteľnou súčasťou mesta Rožňava. Zrejme pri 

tvorbe celého konceptu tejto futbalovej infraštruktúry sa zohľadnili práve tie danosti aj toho 

priestoru, ktorý máme v Nadabule, aj toho priestoru, ktorá máme v Rožňave a všetky 

podmienky  majetko-právne, priestorové, aby sa čo najlepšie využil tento priestor. A verím, že 

tí, ktorí ten projekt projektovali sú dostatoční odborníci, aby vedeli, čo kde naprojektovať. 

A preto si myslím, že je úplne logické, že je navrhnutá táto futbalová infraštruktúra presne na 

tom mieste, kde je navrhnutá. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Balázs 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Kolegovia prosím vás nevyvracajte moje slová, neštiepajte tuná hlasy. Ja viem, že Nadabula je 

viem, že Nadabula je Rožňava. Ja Nadabulčanom chcem dobre, nie zle. Keď pán primátor 

povie, že 250 detí krát 4 krát do týždňa tréning to je tisíc áut, ktoré tam príde a horko ťažko po 

10-tich rokoch sme Nadabulčanom spravili jednu, jednu, jednu asfaltku cez Rožňava baňu a, a 

druhý príjazd do Nadabulej je cez, cez celú obec v podstate. Takže ja Nadabulčanom, ja 

chápem, že Nadabula je Rožňava len, len, len či toto je cesta. Či Nadabulčania toto chcú pre 

svoj rozvoj hej, keď, keď v Rožňave odbočíte z výpadovky a ste pri futbalovom štadióne. Takže 

o tomto sa bavíme. Ja, ja na Nadabulčanov krivé slovo nechcem povedať. Ja myslím si, že 

týmto chcem hájiť ich záujmy a nie ísť proti nim. Čo sa týka škôlok najvyššou položkou je to, 
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že my tie škôlky rekonštruujeme, budujeme a dávame do toho milióny za posledné roky do tých 

škôlok. Nie to, že či 25 alebo 50 euro. Tie, tie, tie investície by sme mohli použiť niekde inde, 

či už futbal, či cesty, či hocikde inde. Takže neštiepajte prosím vás hlasy. Ten zdravý sedliacky 

rozum. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Práve naopak pán poslanec. My hovoríme o súvislostiach, o širších súvislostiach. Aj v prípade 

mestskej časti Nadabula, kde sa počíta s futbalovou infraštruktúrou, ale aj tým okolím okolo 

futbalového štadióna. To znamená, že nie len samotný, samotné ihrisko, ale aj to okolie tak, 

aby celá tá oblasť dostala, poviem to, vyšší štandard aj čo sa týka komunikácie, chodníka, 

parkovania atď. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja len už na doplnenie. Tak je, že je tam MŠ, ktorá je zanedbaná. V tejto infraštruktúre úplné 

prerobenie tejto MŠ na šat...,bývalej MŠ na šatne a zázemie pre športovcov. Nové detské ihrisko 

pre všetkých bývajúcich v tej časti Nadabula. Takže oplotenie, systém oplotenia, aby sa im to 

nezhumpľovalo a samozrejme nové parkoviská, ktoré budú môcť aj oni využiť. Len nehrajme 

sa so slovíčkami. Lebo to je ako presne 250 detí krát 4 a krát a to je tisíc áut. Nemôžme s takým. 

Dobre ale 250 detí naraz nebude športovať jeden, jednu hodinku, hej. No tak za týždeň jak sa 

volá, nie každý donesie svoje dieťa zvlášť autom, lebo chodia aj tak, že jeden rodič donesie aj 

4 autá, 5. Bežne si tak delia prácu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. Ale ja trošku možno 

upozorním, asi sme odbočili od témy. Dobre páni poslanci? Rozpočet riešime a, a sme prešli 

do športovej infraštruktúry a tieto veci do tých projektov. Tak už aby sme to asi si myslím, že 

keď dá sa pokračovať v tomto, aby sme išli v tom rozpočte. Že tie čísla ak nám nesedia, treba 

povedať a možno potom, potom to dáme do otázok poslancov, alebo možno diskusia na koniec. 

Dobre? 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja by som ešte takú malú poznámku k tomu, k tej príprave projektov a ich rozpočtov. Ako 

pokúsim sa na dvoch príkladoch ukázať, čo som, čo som tým chcel povedať. V minulom 

volebnom období sme, mesto získalo peniaze, ktoré chcelo použiť na rekonštrukciu námestia, 

východná časť námestia. Urobilo mesto verejné obstarávanie a zistili sme, že z tých istých 

peňazí sa dá urobiť nie len východná, ale aj juhovýchodná časť námestia. Takže pán primátor 

zrušil to verejné obstarávanie, spravil nové tak, aby sa urobila ja tá juhovýchodná časť z tých 

istých peňazí, s ktorými sa pôvodne uvažovali, že budú len na, len na tú východnú časť. Tak sa 

urobila, urobilo v podstate celý zvyšok chodníka okolo námestia. Keby sa takýmto spôsobom 

uvažovalo v rokoch 2008, 2009, tak, tak sme ten chodník mohli mať spravený pred 10-timi 

rokmi. Pretože proste vtedy, vtedy bolo k dispozícii 1,6 milióna. Mohol sa urobiť chodník 

dookola námestia, ale nie. Urobil sa proste nafúknutý rozpočet, potom tie verejné obstarávania 

sa nepodarilo zrejme zmanipulovať tak ako by, by niekto chcel. Lebo úrad pre verejné 

obstarávanie 2 krát zrušil verejné obstarávanie. No a na 3 krát museli ísť tí, čo to chceli vyhrať 

museli ísť s cenou dole. Museli ísť na 900 tisíc. Čiže o tomto som ja hovoril. A práve to, že pán 

primátor takýmto spôsobom efektívne dokázal tú sumu peňazí použiť na rekonštrukciu väčšiu 

časť, väčšej časti námestia myslím si, že dáva, dáva mne dôveru, že keď sa budú robiť tie 

projekty, tak budú robené rozumne tak, aby, aby tam bola tá hodnota za peniaze ako sa hovorí. 

Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Preštudoval som podrobne návrh rozpočtu. Sú tam pár diskutabilných 

položiek a súm, o ktorých už moji predrečníci aj hovorili. Ale samozrejme tento rozpočet nie 

je doklad, ktorý cez rok by sa nemohlo meniť podľa skutkového stavu. Takže z mojej strany 

nemám dôvod ho neschváliť v tejto podobe. Chcel by som však poukázať na to, že popri iných 

projektov aby sa nezabudlo na nutnosť začatia výstavby aj novej časti cintorína. Preto by bolo 

dobré urýchliť činnosť kolo toho, ako aj uprednostniť vypracovania projektovej dokumentácie, 

ako aj vydania stavebného povolenia s povolením na výrub stromov, ktoré je nutné odstrániť 

do začiatku vegetačného obdobia. A už vieme, že sme skoro v polovici februára a vegetačné 

obdobie začína 1. apríla. Čiže až tak veľmi veľa času nemáme na činy. Potom ďalšie. V 

dokladoch, ktoré sme obdržali na dnešné rokovanie, vidím, že bol podaný projekt na 

rekonštrukciu sochy Františky Andrássyovej. Chcel by som však upriamiť pozornosť aj na 

sochu Kandó Kálmán Pós Ilona, ktorý je taktiež zapísaný v zozname pamiatok Slovenska. A 

bolo by dobré hľadať nejaké finančná prostriedky, cez grantov, alebo z mestských prostriedkov 

na jej opravu, lebo je veľmi v dezolátnom stave. Možno je ešte v horšom stave než spomínaná 

socha Františky Andrássyovej. No a máme tam taktiež aj, aj husitskú pevnosť, ktoré by taktiež 

zaslúžilo opravu aspoň, aspoň novú strechu. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Čo sa týka výstavby novej časti cintorína ešte nebolo majetkom mesta, 

resp. ešte neprebehol prepis a už sme riešili a mali sme povolenie od bývalého majiteľa, aby 

sme mohli začať kroky k realizácii výrubu, k odstraňovaniu náletových drevín. A následne sme 

aj pristúpili k tomu, aby sme si vyžiadali stanovisko. Aktuálne čakáme na stanovisko tuším od 

krajského pamiatkového úradu, aby nám vydal povolenie a následne hneď môžeme odstraňovať 

tieto náletové dreviny, ktoré ako správne spomínaš, v zákone sa uvádza spravidla do 28. 02., 

ale nie je striktne zakázané. Čiže my podnikneme všetko pre to, aby sme čo najrýchlejšie 

pracovali aj na samotnej projektovej dokumentácii, povoleniu a ďalším záležitostiam. Ale prvý 

krok je, že musíme to vyklčovať, lebo je to veľmi zarastené. Takže všetky kroky sme podnikli. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. A k tým ostatným by som potom poprosil pána zástupcu aby sa, dajakú 

komisiu dať dokopy a pozrieť sa na tie sochy a tak isto na tú husitskú pevnosť. Dobre? Že čo 

vedia, čo vieme urobiť a koľko peňazí by, dajakú projektovú a či sú dajaké výzvy. Samozrejme 

keď budú dajaké výzvy, tak určite by sme išli do toho, hej do rekonštrukcií. Nech sa páči pán 

zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Tak doplním aj túto informáciu. Minulý týždeň sme obdržali tento tvoj dotaz 

a už b pondelok na porade sme riešili to, aby sme vypracovali nejaký návrh možného 

reštaurátorského posudku, že čo všetko a v akej  hodnote je potrebné vykonať na týchto 

sochách, práve čo si spomínal. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne všetkým diskutujúcim. Nakoľko nikto sa nehlási uzatváram diskusiu. Poprosím 

pána zástupcu o pozmeňujúci návrh. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Takže pozmeňujúci návrh text uznesenia. MZ v Rožňave schvaľuje rozpočet 

mesta vrátane rozpočtov rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na roky 2023 – 

2025 podľa predloženého návrhu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme. 

Za 12 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prečítam návr...celkový návrh na uznesenie. To je to isté. Návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje rozpočet mesta vrátane rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkových organizácií na roky 2023 – 2025 podľa predloženého návrhu. 

Prosím hlasujme. Ďakujem veľmi pekne. 

Za 12, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Teraz pristúpime k bodu č. 6, ktorými sú Zásady pre určovanie výšky nájomného za nájom a 

podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta  

Otváram diskusiu nech sa páči. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zmenu zásad pre určovanie výšky nájomného za 

nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Ja len návrh možno do budúcna. Či by sme vedeli porozmýšľať nad tým, že 

by sme zaokrúhľovali na či už 5, alebo 10 eurocentov, či už nahor, alebo nadol, aby sa každému 

stým potom ľahšie pracovalo. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Dáme to ako pozmeňujúci? Nech sa páči pani doktorka Andrejka Kalinová vedúca 

právneho. Mám tu zapnutú pani Valkovú. Poprosím prepnúť na pani Kalinovú. Dobre tak máme 

teraz Nemčok, Halyák. Asi budete. Ale ako pán Nemčok asi má tak isto ten mikrofón, takže sa 

budete vedieť. Ešte trošku počkáme, lebo nepočujeme sa. Moment ešte tu sa naši chlapci hrajú.  

 

p. JUDr. Andrea Kalinová 

Už svietim. Dobrý deň prajem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Prepáčte trošku spontánne som. 

 

p. JUDr. Andrea Kalinová 

Takže ja som len chcela povedať, že naposledy sa do zásad zaviedlo to, že tá celková suma sa 

potom zaokrúhľuje na celé euro. Toto sa riešilo aj na komisiách väčšinou, že zaokrúhľovať tie 
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centy. Lenže budúci rok bude zase inflácia a zase budeme mať nejaké centíky a pri niektorých 

sadzbách to dosť, potom je veľký rozdiel pri takých 60 centov a 70 centov. Takže vlastne my, 

keď vypočítavame celkovú výšku nájomného, tak to zaokrúhľujeme na celé euro. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne za doplnenie. Pán poslanec Kuhn nech s páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Zhruba to isté som chcel povedať, čo pani doktorka Kalinová. My sme to tiež riešili už na 

finančnej komisii v minulosti. A ten problém je, že tie sadzby sú za, za hodinu, alebo za m2. 

teraz keď má niekto, že 100 m2 a zaokrúhlime akože 3 centy hore, tak to potom akože už je iná 

suma akože. Takže, takže, takže potom sme došli k tomu, že áno, že bude sa zaokrúhľovať aby 

na, na tých zmluvách neboli akože, že zmluva na, na 23 centov, teda akože hej 500 eur a 23 

centov, ale bude sa to zaokrúhľovať na eurá. Ale tie jednotkové sadzby, keďže sú na hodinu a 

na, na m2 tak, tak to nechávame takto. Na s takýmito, aj do centov sumami. To len na 

vysvetlenie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu Zásad pre určovanie výšky 

nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta a 

to zvýšenie sadzieb nájomného o mieru inflácie, ktorá dosiahla v roku 2022 oproti 

predchádzajúcemu roku 12,8 %. Ukladá Zásady pre určovanie výšky nájomného za nájom a 

podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta so schválenými zmenami 

uverejniť na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 12 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

V bode č. 7 pristúpime k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Rožňava o zabezpečení 

stravovania v zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta – návrh na 

zmeny  

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Dobrý deň ešte raz. Ďakujem za slovo. Tak keďže je situácia na Slovensku taká aká je a ceny 

energií, ceny potravín, inflácia všeobecne pomerne rýchlo rastie, alebo minimálne že sú tieto 

ceny rozkolísané, tak bolo nutné pristúpiť ku zreálneniu cien v školských stravovacích 

zariadeniach. Preto sme na komisii vzdelávania a mládeže sa touto problematikou veľmi dlho 

zaoberali. Už myslím od decembra sme mali toto VZN-ko na stole. A tá diskusia bola pomerne, 

pomerne dlhá a nie len teda z časového hľadiska, alebo nie len teda kvôli časovému hľadisku. 

Ale padlo veľmi veľa návrhov, ktoré boli, boli dlho a kvalitne prerokovávané. Takže nakoniec 

po všetkých týchto peripetiách sme sa uzniesli na druhom pásme, kde teda ceny aktuálne budú 

vyzerať nasledovným spôsobom: v MŠ + 36 centov na deň. Na prvom stupni ZŠ + 29 centov 

na deň a na druhom stupni ZŠ + 40 centov na deň. A teda predkladám návrh, aby sme schválili 

podľa odporúčaní komisie vzdelávania a mládeže a podľa návrhu komisie finančnej. Teda 

druhé pásmo. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predložené zmeny VZN. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. S faktickou pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Ja sa chcem len spýtať, do akej miery má zmena legislatívneho prostredia, 

teda obedov zadarmo, ktoré nie sú zadarmo, čo zase prešlo v parlamente vplyv na tento 

dokument a či nemá zmysel prestať rokovať v tomto bode a presunúť to na ďalšie 

zastupiteľstvo. Otázka z mojej strany, lebo zmenilo sa legislatívne prostredie a má to vplyv do 

určitej miery na tento dokument. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja môžem na doplnenie, alebo nechám. Nech sa páči pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. zabudol som to spomenúť v hlavnom príspevku. Takže táto nová skutočnosť 

tzv. obedov zadarmo sa prejaví až od mája, ktoré budú platiť teda až od mája. A medzitým 

v tejto medzere časovej my musíme reflektovať aktuálne ceny. Takže to je v podstate len do 

času, kým začne platiť nová legislatíva, teda od mája tohto roku. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za dovysvetlenie. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny Všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Rožňava o zabezpečení stravovania v zariadení školského 

stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta a uznáša sa na zmenách Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Rožňava o zabezpečení stravovania v zariadení školského stravovania v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta v prílohe č. 1 a prílohe č. 2 podľa predloženého návrhu. 

Ukladá úplné znenie VZN uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 12 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

V bode č. 8 pristúpime k Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky finančných 

prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ a dieťa MŠ a dieťa školského 

zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Takže podobný bod z dielne našej komisie a nášho odboru. Poprosím podľa 

návrhu komisie vzdelávania a mládeže, teda návrh. A v podstate tu je zmena len zo strany štátu, 

ktorý navyšuje príspevky. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh VZN tak ako je predložený. Ďakujem.  
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave v bode 1. prerokovalo návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku 

na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava 

a uznáša sa na Všeobecne záväznom nariadení o určení výšky finančných prostriedkov 

určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, 

zriadených na území mesta Rožňava podľa predloženého návrhu. Ukladá schválené VZN 

uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujme.  

Za 12 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

V bode č. 9 pristúpime k Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania a 

úhradách za sociálne služby v zariadení starostlivosti o deti do troch rokov veku– návrh na 

zmeny 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Túto službu ja považujem ako službu občanom, ktorú mesto ako jednu 

z mnohých poskytuje extra. Keď sme zavádzali túto službu, tak bola tu diskusia o tom, že 

vlastne akú úhradu máme od obyvateľov požadovať, aby to jednak nebolo pre nich finančne 

náročné a mesto sa to do akej takej miery vrátilo, alebo oplatilo realizovať. Z predloženého 

materiálu vyplýva, že kapacita zariadenia je naplnená len na 1/3 z predpokladanej možnej 

kapacity s ktorou sme pracovali. To znamená, je tu písané, že momentálne sa tam nachádza 5 

detí. My sme počítali až do 15 detí. Je možno na zamyslenie, či netreba znížiť tú sumu, ktorú 

požadujeme, či to nie je tá suma, ktorá odrádza deti. Prípadne je tu možnosť, je tu možnosť, je 

tu možnosť, či by sme nechceli túto službu rozšíriť aj na typy, že by rodičia chceli len na určité 

dni v týždni dať to dieťa do tohto zariadenie, nie na celý mesiac. A tým pádom, samozrejme 

do, do tej kapacity, a tým pádom by sa nám možno čiastočne tie peniaze vedeli aj vrátiť. Čiže 

len taká myšlienka, či by sme nechceli možno prepracovať ten koncept trošku, aby sme tie deti 

nebrali len na celý mesiac, ale napr. len na jeden deň v týždni. Hovorím aj z vlastnej skúsenosti. 

Mám 2 malé deti a jeden deň do týždňa by som si vedel predstaviť dieťa do 3 rokov niekde dať, 

aby bolo v takomto sociálnom kolektíve. Máme aj súkromné zariadenia v okolí, ktorú túto 

službu takto prevádzkujú, že berú deti len na 1 deň, 2 dni do týždňa napríklad. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Berieme na vedomie. Najväčší problém tam sme potom zistili, že vlastne naše 

MŠ môžu prijať aj deti taktiež menšie ako 3 roky. Takže väčšinou využívajú aj, aj túto službu 

a vtedy netreba platiť. Hej. Len je tam ten problém kvôli tomu, že my sme vlastne preferovali 

rozšírenie kapacít aj išli sme do projektov, kde vlastne dostali sme dotácie na rozšírenie kapacít 

MŠ a vlastne máme dosť priestorov v MŠ a preto sme dali možnosť aj deťom 3 ročným 

a menej. Takže trošku sa to bije navzájom, ale ja si myslím, že tak isto tieto jasle sú veľmi dobrá 

myšlienka. A rozširuje sa. Stále to pribúda a ja si myslím, že do roku stále to bude rásť a rásť. 

Takže počítame, že ešte minimálne 3, 4, 5 detí a samozrejme táto myšlienka vaša sa zapracuje, 

že či sa to dá. Neviem, že...musia sa na to odborníci potom pozrieť, či sa to dá potom takto, že 

raz za týždeň do týchto jaslí doniesť dieťa. Možno socializovať sa a takto určite privítali by to 

možno takýto rodičia. Ďakujem za poznámku a pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predložený návrh. A ja by som ešte teda osobne sa 

prihovoril za to, to čo hovoril kolega Bolaček, že ak, ak to je možné riešiť tak bolo by fajn. Je 
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to, je to spôsob ako byť ústretový, teda myslím teraz to, že, že by tam to dieťa nebolo tam celý 

mesiac, ale povedzme len každý druhý týždeň. Je to taký ústretový krok. Dnes veľa, hlavne 

teda žien na materskej, sa snaží povedzme ešte robiť aspoň na čiastočný úväzok, alebo robia 

z domu. Takže niekedy by potrebovali možno aby, aby to dieťa, o to dieťa sa im postarali 

v jasliach. Ale, ale nie celý mesiac. Väčšinu času by sa mu asi, asi chceli venovať. Čiže ak, ak 

to je legislatívne možné, toto je podľa mňa taký ústretový, ústretový krok. Pokiaľ ide o zníženie 

tej sumy tam by som bol opatrný. Akože my na tom nezarábame. Ten, keby to prevádzkoval 

tie jasle súkromník tak chce na tom zarobiť a ten poplatok by bol výrazne vyšší. My na tom 

v žiadnom prípade zarábať nechceme. Je to, je to služba vôbec tým, že sme niečo také otvorili 

a zase asi nie je veľa miest, kde mesto prevádzkuje detské jasle. Čiže myslím si, že v tomto 

smere Rožňava poskytuje istý nadštandard. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Na doplnenie máme tam 2 zamestnancov plus ešte 50% na úväzok. Keď si 

vypočítame, že máme tam 5 detí, takže a energie všetko, takže momentálne mesto trošku to 

dotuje. Samozrejme je to vo vývine, takže sme ochotní to dotovať v rámci toho. A keď si to 

prepočítajú tí rodičia, tak tú materskú čo dostanú a je to v pomere k tomu, že môže potom ísť 

pracovať a môže sa venovať a zarobiť viac peňazí. Ale ako určite to zapracujeme a budeme 

rozmýšľať nad touto myšlienkou ako poskytnúť vlastne aj túto službu pre rodičov. Nech sa páči 

pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Nechcem ísť do ekonomickej diskusie Ivan. Ivan, keď môžem, lebo ti chcem 

odpovedať iba. Nechcem ísť do ekonomickej diskusie, ale preto som aj povedal, či možno 

porozmýšľať o tom poplatku, lebo poplatok, ktorý pýta súkromní je veľmi podobný, ba 

dokonca trošku nižší. Takže vedia to súkromníci robiť aj takto, lebo majú viacej detí. Hej takže. 

Nechcem ísť do tejto diskusie, je to služba, vidíme to obaja, že je to služba, ktorú dávame extra. 

Tam sa zhodneme. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Trošku už zase sa púšťame na, na cestu debaty, kde miešame predstavy 

a realitu a kde miešame hrušky a jablká a kde miešame rôzne veci. Rýchlo späť odtiaľ 

a poprosím detské jasle majú svoj zákonný rámec, svoje normy. Čiže to, čo ponúkajú 

súkromníci nemusí byť to čo ponúka mesto ako detské jasle. Takže aby sme si tieto 2 veci 

neplietli. V minulosti tu bol súkromník, ktorý ponúkal detské jasle v našom školskom zariadení, 

teda v budove našej, našej MŠ. Skrachoval. Čiže toto už je vyriešené. Odporúčam teda aby sme, 

aby sme postupovali podľa odporúčaní teda komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej a finančnej. 

Potom tu bola ešte taká pripomienka, že my si ako keby berieme deti do škôlok, kde môžu byť 

aj deti mladšie. Ale chcem upozorniť aj prítomných aj verejnosť, že už platí zákon, ktorý 

predpisuje samosprávam garantovať zo zákona miesto v MŠ od 3 rokov. Takže my musíme byť 

pripravený na to, že máme našu, máme našu kapacitu škôlok dostatočnú pre tento zákon, pre 

potreby tohto zákona. Takže miesto, miesto v materských, teda pardon, v detských jasliach 

bude dostatočné. Hej teda pomaly sa to naplní, lebo deti mladšie potom budú chodiť do tých 

jasličiek. Takže nepleťme veci. Postupujme podľa toho ako to pripravil MsÚ. Je to, je to už 

dlhá naozaj veľmi dlhá záležitosť, keď sme sa snažili uvoľniť miesto v MŠ Kozmonautov pre 

naše potreby, pre MŠ. Táto vznikla, súkromník s detskými jasľami skrachoval a to čo ponúkajú 
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súkromníci nemusí byť v zásade to isté, čo ponúka mesto. Takže aby sme si neplietli čo sú 

detské jasle a čo detské jasle nie sú. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ja len Matúš na to, že zase sa tu diskutuje. Ja som tu prišiel diskutovať, takže som rád, že sa tu 

diskutuje. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Bischof nech sa páči s faktickou. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Len aby nedošlo k nedorozumeniu. Ja som ten úplne posledný, ktorý bude brániť diskusii. 

A naozaj parlament je od slova prleum, vo francúzštine je to hovoriť, rozprávať sa. Takže na 

tomto sme úplne rovnako. Nebudem brať nikomu právo sa rozprávať. Ja len aby sme si ujasnili 

pojmy. Že zo zákona jasle je niečo iné ako to, čo môže ponúkať súkromník. Lebo to už nemusia 

byť jasle. Hej. Čiže toto sú 2 rôzne veci. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No minimálne v Rožňave to nikto nevie robiť lacnejšie. Nevie kde, asi vieš o nejakom prípade 

nejakých jaslí, ktoré poskytujú lacnejšie. Tipujem, že asi Košice. Košice je oveľa väčšie mesto, 

čiže tam je vyššia šanca, že tam získaš väčší počet detí. A hej, keď máš akože nejaké veľké 

jasle s veľkým počtom detí tak proste ekonomika je taká, že, že keď je čím viac, viac proste 

produkuješ niečo, alebo poskytuješ službu väčším tak vieš poskytovať jednotkovú cenu nižšiu. 

Navyše je otázka, či náhodou ten súkromník nedostáva nejaké dotácie od mesta, alebo od, 

nezíska peniaze napr. od sponzorov. Môžu aj súkromné firmy napr., alebo nejaké nadácie 

podporovať takéto súkromné jasle. My, keď sme robili ten rozpočet a mesto ho robilo, aby som 

bol presný, pracovníci mesta, tak tam boli asi nejaké 2 možnosti, alternatívy podľa počtu detí 

a, a koľko by to stálo aby sme, aby sme neboli veľmi v mínuse, lebo teda ani jeden z tých 

návrhov rozpočtu pre jasle nepočítal s tým, že by sme zarábali. V oboch prípadoch je mesto 

v podstate dotuje, ale išlo o to, aby tá dotácia nebola nejaká veľmi výrazná. Čiže, čiže nemám 

pocit, že tam by sa dalo nejako výrazne, výrazne ešte ušetriť. Ako dalo by sa tým, že budeme 

ešte výraznejšie dotovať, ale, ale zase ako nemáme oslíka otras sa mesto, aby sme mohli dávať 

peniaze na všetko. Tuná tá pridaná hodnota, tá služba je to, že vôbec niečo také prevádzkujeme. 

Sú mnohé mestá, ktoré neprevádzkujú jasle. Takže, takže to je tá naša služba. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem veľmi pekne. Len na závere ešte jednu naozaj jednu podstatnú vec som zabudol. 

Ospravedlňujem sa, že sa zase ozývam. Máme tu jednu myšlienku spoločnú v tomto kolektíve 

poslancov a s vedením pána primátora Domika a brzdiť a už tu dnes bola o tom reč, brzdiť 

úbytok občanov v meste. Ak nebudeme poskytovať služby, o ktoré je záujem, tak tí ľudia budú 
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mať naozaj dôvod odchádzať. A toto je jedna zo služieb, ktorá umožňuje občanom v našom 

meste zostať. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja si neodpustím, aby som ešte zopakoval jednu vec. Aby si, aby si obyvatelia mesta Rožňava 

uvedomili, že napriek tomu, že je veľa vecí, čo sa tu dá kritizovať a nefunguje dobre atď., ale 

sú veci, ktoré, ktoré fungujú oveľa lepšie ako v iných mestách. Teraz ako bol ten schválený, ten 

zákon o tom, že samosprávy musia garantovať miesto v MŠ to akože množstvo samospráv 

položilo do smútku. Lebo ako odrazu, odrazu akože zohnať priestory, kde môžu prevádzkovať 

MŠ, aby, aby proste poskytli tie služby, lebo budú mať veľké problémy, budú musieť 

investovať veľa peňazí do toho. My sme na to pripravený. Ako my to môžeme zobrať 

s úsmevom, že nemá probléma. Takže za toto by som sa chcel poďakovať našim predchodcom 

napriek tomu, že v iných veciach im nepoďakujem a budem ich kritizovať, ale ako nerobili sa 

tu len hlúpe a zlé rozhodnutia. To bolo, toto bolo jedno dobré a toto je služba, ktorú, ktorú 

mesto poskytuje občanom. Ja si myslím, že Rožňava nie je až také zlé miesto na bývanie. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Taktiež sa pripájam k pochvale. Pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Sľúbil som, že sa už neozvem, ale, ale naozaj musím. Doplním kolegu Kuhna, keď teda sa 

pozitívne vyjadroval o našich predchodcoch a ja to musím naozaj na podnet, ktorý som dostal 

rýchlo v messengeri. Veľká vďaka za toto, že sa zachovali škôlky v meste patrí pani bývalej 

vedúcej odboru školstva, pane Gyomberovej. Veľmi pekne ďakujeme za jej prácu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Chcel by som sa opýtať, lebo vlastne neodznelo tu ešte jedno číslo. Či aspoň odbor školstva 

orientačne nevie, aké máme kapacity škôlky a percentuálne to vyjadriť k tomu, čo očakávame, 

že v najbližších rokoch deti prídu do škôlok. Orientačné číslo by som chcel vedieť. Či to je 

kapacita 90 alebo 110 %. Ako stojíme. Orientačne. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak to zistíme a dáme vám vedieť presne. Dobre? Ako máme naplnené. Pani vedúca odboru sa 

ospravedlňuje, takže ona určite by tieto čísla ovládala a hneď by nám to vysypala. Takže 

uzatváram diskusiu nakoľko nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie páni poslanci. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny Všeobecne záväzného 

nariadenia o podmienkach poskytovania a úhradách za sociálne služby v zariadení starostlivosti 

o deti do troch rokov veku dieťaťa a uznáša sa na zmenách Všeobecne záväzného nariadenia o 

podmienkach poskytovania a úhradách za sociálne služby v zariadení starostlivosti o deti do 

troch rokov veku dieťaťa v § 3 ods. 4 a 6. Ukladá úplné znenie VZN uverejniť na úradnej tabuli 

a webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. Ďakujem. 

Za 12 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Prejdeme k majetko-právnym záležitostiam.  

 

K bodu rokovania č. 10/1 Tibor Gyenes a manželka Denisa Gyenesová, Nadabula 247, 048 01 

Rožňava - zverejnenie zámeru predaja pozemkov mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec, pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. v uvedenej záležitosti sme dostali dnes ráno aj podnet od občana tejto 

mestskej časti, kde sú niektoré skutočnosti. Tento e-mail som všetkým poslancom preposlal. 

Rovnako som to preposlal aj pani vedúcej odboru výstavby aj pani vedú...aj pani hlavnej 

kontrolórke s tým, že zatiaľ pristupujeme len k zverejneniu zámeru. Tento podnet je nutné 

doručiť zo strany občana aj, aj na mesto predpísaným spôsobom. Napriek tomu, týmito 

otázkami, ktoré sú v tomto podnete sme sa zaoberali, takže na mnohé z nich už máme otázky, 

ale pre krátkosť času doplníme do doby schválenia celého dokumentu resp. celého predaja. Čiže 

na konečné schválenie všetky tieto otázky zodpovieme a vložíme do materiálu. Čiže zatiaľ len 

zámer schvaľujeme. Nie samotný predaj. Čiže na tieto otázky bude, budú mať všetci poslanci 

odpoveď. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobrý deň. Komisia výstavby odporúča schváliť MZ zverejnenie zámeru predaja pozemku 

v meste Rožňava v k. ú. Nadabula. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja predmetných pozemkov 

za cenu 25 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemkov 

mesta v k. ú. Nadabula, časť z parciel parc. č. KN E 1084/202 vodná plocha s výmerou 669 m2, 

parc. č. KN E 1007 trvalý trávny porast s výmerou 468 m2 a parc. č. KN E 1084/203 vodná 

plocha s výmerou 162 m2, zapísaných na LV 2475 s výmerou spresnenou geometrickým 

plánom pre žiadateľov Tibora Gyenesa a manž. Denisu Gyenesovú, bydliskom Nadabula 247, 

048 01 Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, že mesto pozemok 

nevyužíva a bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov, za cenu 25euro 

za m2. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť 

zverejnenie zámeru predaja pozemkov mesta a v bode 2 zabezpečiť vypracovanie 

geometrického plánu. Prosím hlasujme. 

Za 1 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/2 Vojtech Tomes s manželkou Renáta Tomesová, Čučmianska 

20, Rožňava - zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 
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p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ neschváliť predložený materiál. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou poznámkou pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Pri viacerých materiáloch, aby nevzniklo k nejakému mylnému hlasovaniu 

jedna komisia odporúča neschváliť, druhá odporúča neodporúča schváliť. Tak aby sme sa pred 

hlasovaním ujednotili, že ako to budeme robiť. Len aby sme sa tu nepoplietli. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za upozornenie. S faktickou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. máme naformulované v predloženom materiály uznesenie. 

Čiže v prípade, keď s predloženým návrhom nesúhlasíme dáme tlačidlo proti, keď súhlasíme 

dáme tlačidlo za. Čo sa týka uznesenia buď je to jednoznačné, v podstate komisie formulujú 

svoje uznesenia systémom akým, akým formulujú. Ja som to pánovi predsedovi finančnej 

komisii tiež hovoril, že máme trošku inú terminológiu, ale čo sa týka samotného predloženého 

materiálu komisie sú vždy odporúčacie. Majú odporúčací charakter. Takže pri nás je to 

jednoznačné. Buď sme za alebo sme proti, alebo sa zdržíme. Ďakujem 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Áno tak finančná komisia neodporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta. 

A teraz k tej etiológii. Môže to byť pre niekoho mätúce, ale ja v tom nevidím zásadný problém. 

Tá diskusia na finančnej komisii bola o tom, že či by, či by vlastne, tak ako na MZ vlastne sme 

pred rokmi sme sa zhodli, že nemá byť to uznesenie formulované negatívne. Čiže nemali by 

sme akože hlasovať, že hlasujeme, že nepredávame, hlasovať za nepredaj, ale malo by byť to 

uznesenie ako ho máme, že uznesenie, že predáva a hlasujeme proti. V prípade komisií, komisie 

sú poradné orgány, ktoré dávajú odporúčanie. Hej a teraz otázka je, že či máme odporúčať 

nepredaj, alebo nemáme odporúčať predaj. Ako ja si myslím, že, ja si myslím, že to je ako také 

jazykové okienko, ale akože v oboch prípadoch je to v poriadku. A ja teda verím, že všetci 

kolegovia poslanci sú na toľko inteligentní, že pochopia, že v oboch prípadoch ako odporúčanie 

je hlasovať proti. Samozrejme môžete hlasovať za, ak ste presvedčený, že, že ten predaj je 

správny, pre mesto výhodný a nesúhlasíte s odporúčaním komisiami, komisie, ale akože 

myslím si, že to keď človek číta s porozumením, tak, tak vie, že odporúčanie je hlasovať proti. 

Aj keď tam nie je napísané, že odporúča hlasovať proti. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs s faktickou. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Možnože sa jedná o drobnosť, ktorú, pri ktorej sa dá dohodnúť, alebo poprosíme odporúčanie 

pani hlavnej kontrolórky ujednotiť to a možnože budeme mať jednoduchší život do budúcna 

a nemusíme to až podrobne sledovať, až tak podrobne. Ďakujem pekne. 
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p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k. ú. 

Rožňava, časť pozemku parc. č. KN C 1014/8 záhrada s celkovou výmerou 981 m2, zapísaného 

na LV 3001, s výmerou spresnenou geometrickým plánom pre Vojtecha Tomesa a manželku 

Renátu Tomesovú, bytom Čučmianska 20, Rožňava, podľa § 9a, ods. 8 písm. e) zák. č. 

138/1991 Zb., z dôvodu, že predmetný pozemok mesto nevyužíva a bezprostredne susedí s 

nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov, za cenu neručenú. Všetky náklady súvisiace s 

predajom budú znášať kupujúci. Prosím hlasujme.  

Za 0 poslancov, proti 9-ti poslanci,  zdržali sa 2 poslanci. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/3 Ing. Ján Ďurský, 049 31 Rožňavské Bystré 187 - zverejnenie 

zámeru prenájmu pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Podobný prípad. Komisia výstavby odporučila MZ neschváliť predložený materiál. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Boalček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel spýtať na dôvody komisie výstavby, lebo ako zámer taký 

sa mi, by sa mi celkom pozdával, ale nepoznám dôvody. Isto vedia, Attila isto vieš viacej o čom 

ste sa bavili. Či by si nám to vedel objasniť, že prečo ste proti. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Keď poprosím zapnite pána poslanca Kelecsényi predsedu stavebnej komisie.  

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Tak bola tam akože veľká diskusia o tomto návrhu toho pána, alebo o tom prenájme. A viacerí 

sme sa dohodli, že v tomto prostredí to nie je vhodné. Hej je tam blízko rieka Slaná, je to vlastne 

také územie, ktoré je nejakým spôsobom biotopom a narušiť to celé by bola veľká škoda. 

A okrem toho prišli sme k tomu názoru, že je tam veľa jelší, ktoré by vlastne ten dotyčný, ktorý 

by to prenajal tak asi by to vyrúbal. Z toho by mal nejaké finančné prostriedky, ktoré, ktoré by 

využil a jednoducho v tom prostredí sa nám to nepáčilo. To bola, to bol náš akože viacerých, 

ktorý sme v komisii taký sme mali na tento problém názor. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca s faktickou. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Ja len doplním pána predsedu stavebnej komisie. Debata tam bola o celom 

tomto zámere ako o celku a jednotlivých častiach tohto zámeru, že či je to vôbec vhodné, reálne 

na takomto mieste niečo takéto robiť. A z úst odborníkov, členov komisie výstavby boli dosť 

negatívne reakcie na toto. Aj čo sa týka umiestnenia, ale aj čo sa týka vhodnosti. Tak ako hovoril 

pán kolega Kellecsényi debata bola aj o možnosti, že dotyčný predkladateľ tam uvažoval aj 

o vyčistení pozemku, vyrúbaní nejakých stromov. Kde už len samotný predaj drevnej hmoty 

z tohto pozemku by bol vyšší, ako niekoľkoročný nájom, ktorý ponúka mestu. Čiže ani tá výška 
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nájmu nezodpovedala tomu, čo by sme si tam. Poviem to takto, ten projekt sa z nášho pohľadu 

odborného zdal byť postavený na vode. Zjednodušene povedané. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. No nezachádzal by som do toho, kto tam, čo chce vyrúbať, lebo samozrejme je to 

majetok mesta. Výrubové povolenia sa tiež nejak vydávajú. Takže skôr by sme sa mali spýtať 

než, než si myslieť, čo tam chce robiť ten dotyčný. Ale dobre ja beriem stanovisko komisie 

výstavby ako odborníkov. Čiže budem hlasovať v tomto súlade. Z môjho pohľadu ako zámer 

mne osobne ako nejakému laikovi sa pozdáva. Tých 10 rokov nájom to je to, čo by som ja asi 

tak osobne namietal najviac. Ale hovorím, budem sa držať stanoviska komisie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Áno na finančnej komisii tiež odznelo, že jedna otázka je cena, o ktorej by sa určite dalo 

debatovať. A druhá otázka je ten zámer. Keď ten zámer je nevhodný, možnože je na mieste sa 

zamyslieť, že do budúcna čo s týmito priestormi, čo s týmito pozemkami. Čo tam budeme 

uvažovať. Ja viem, že to sú nie strednodobé, ale dlhodobé plány, ale aspoň zamyslieť by sme 

sa mohli. Prípadne by nám mohol pomôcť hlavný architekt do budúcna. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak aj mňa to prekvapilo. Tak bol som sa aj ja osobne pozrieť na ten pozemok, 

že čo vlastne. Takže určite je zaujímavý pozemok, ale určite je to len taký biotop, takže ako 

treba sa zamýšľať, že ako využiť ho a ako vlastne trošku skrášliť. Možno urobiť výrezy. 

Poprosíme potom technické služby, aby potom tie náletové dreviny aspoň trošku vyčistili tie 

tenké dreviny. Takže aby vlastne to trošku aj vyzeralo. Lebo vidíme, že máme jeden už 

pomaličky les zarastený. Hej tak minimálne aj tí, čo idú smerom na Poprad videli, že sa tu 

staráme o tieto lesné biotopy. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru prenájmu pozemkov mesta. 

A doplním teda ako povedal kolega Balázs. Rozprávali sme sa o tomto dosť dlho na finančnej 

komisii. Jednak nás zaujímal názor komisie výstavby, dôvody prečo nesúhlasili. A teda 

väčšinu, ak si teda dobre pamätám, tak všetkých členov komisie to presvedčilo a aj viacerí 

členovia komisie sa vyjadrili, že jednak teda tá cena bola, bola nízka, ale aj keby tá cena bola 

vyššia ja tak sa väčšina členov komisie prikláňala k tomu, že nemusí zase mesto prenajať a dať 

na ekonomické využívanie každý kus nejakého pozemku, ktorý aktuálne nevyužívame. A, 

a zazneli tam návrhy, že, dobre ja som to myslím, že navrhol, že možnože by stálo za zváženie, 

či by sa tam nedal spraviť nejaký náučný chodník, kde by, kde by rodiny mohli, mohli sa ísť 

poprechádzať  nejaké informačné tabule napr. o tom aké, aké sú tam rastliny, stromy, živočíchy. 

Mohla by to byť súčasť nejakej prímestskej rekreačnej zóny. Čiže áno to je, to je otázka na pána 

hlavného architekta a urbanistu, že čo sa plán...čo sa počítalo v územnom pláne v tejto zóne 

a čo by sa dalo. Hej jedna z možností je aj zmeniť, lebo možno sa tam počítalo s nejakým tým 

priemyselným parkom. Otázka je, že či to je vhodné miesto na to a ako by sa tento priestor dal 

využiť. Aby to ľudia nebrali tak, že tam sú nejaké, nejaké stromy, burina, kriaky, je nevyužitý 

priestor. Možno, možno by sa z toho dalo urobiť niečo pekné za málo peňazí. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Len som zabudol, že v tom zámere ten dotyčný pán mal aj výsadbu rýchlo rastúcich drevín áno. 

A druhý taký zámer, čo som akože si všimol, že chcel tam akože vysadiť tzv. proti, proti.. 

 

p. primátor Michal Domik 

Hlukovú? 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

...hlukovú, ani protihlukovú ale aj protiveternú bariéru a teraz si neviem predstaviť, že keď to 

chce na 10 rokov takže potom tie stromy, ktoré vyrastú, však za 10 rokov už budú mať nejakú 

výšku, ale ja si myslím, že nebudú mať ten účel a, a či je to vôbec vhodné a či finančne sa mu 

to vôbec oplatí. Takže boli tam také prekážky, ktoré sme potom nejako zvážili,  či je to vhodné 

alebo nevhodné. Ďakujem. Len na doplnenie.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru prenájmu 

pozemkov mesta v k. ú. Rožňava, spolu s výmerou 44 332 m2, parcely parc. č. KN E 1530/12, 

orná pôda s výmerou 10 096 m2, parc. č. KN E 1533 trvalý trávny porast s výmerou 7 257 m2, 

parc. č. KN E 1534/1, orná pôda s výmerou 2 062 m2, parc. č. KN E 1535/1, trvalý trávny porast 

s výmerou 18 418 m2, parc. č. KN E 2463, ostatná plocha s výmerou 5 545 m2 a parc. č. KN E 

2464, ostatná plocha s výmerou 954 m2, zapísaných na LV 4493 pre Ing. Jána Ďurského, bytom 

049 31 Rožňavské Bystré 187, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že 

mesto pozemok nevyužíva, susedí s nehnuteľnosťami v spoluvlastníctve žiadateľa, za cenu 

neurčenú za ha za rok. Ukladá zabezpečiť zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta. 

Prosím páni poslanci hlasujte.  

Za 0 poslancov, proti 10-ti poslanci, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/4 Jozef Orosz, Jána Brocku 22, 048 01 Rožňava - zverejnenie 

zámeru prenájmu pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Tá, tá terasa k tomu, k tej cukrárni určite patrí. Tak jak tuná v materiály sa píše je to pozemok 

nevyužívaný mestom a, a vhodnejšie využitie si neviem predstaviť. Predsa len tá terasa slúži 

zase len obyvateľom mesta. Problém mám ja s tým, že, že ako keby sme nemali dajaký funkčný 

systém, kde by sme mali evidované tieto nájomné zmluvy. Kedy končia, keď skončili tak 

následne niekto z MsÚ, alebo niekto poverený mestom by mal zistiť, či daný pozemok, alebo 

daná nehnuteľnosť bola vyprataná. Keď nebola, pracovať na tom, aby sa tak stalo. To už, to už 

je na to právna forma. A nestávalo by sa potom to, že tá terasa sa užíva roky bez, kvôli tomu, 

že tam skončila nájomná zmluva a nová nájomná zmluva uzavretá nebola. Že si myslím, že 

máme chybu v systéme, ktorý by trebalo liečiť a dajk na to určite je oddelenie, ktoré, ktorému 

sa to dá prideliť. A preto by som vlastne aj tuná nedal tak ako je v materiály, že na dobu neurčitú, 

ale, ale na dajaké 3 roky, 5 rokov tú nájomnú zmluvu. Lebo keď to dáme na dobu neurčitú tak 

sa tá nájomná zmluva na stôl finančnej, alebo zastupiteľstva nikdy nedostane. Takže, takže toto. 

To nie je taký pozemok, ktorý musí byť na dobu neurčitú. Navrhujem nech je tam 5 rokov ako 
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bolo predtým a s ostatným materiálom súhlasím. Tá terasa má dobré využitie, k tej cukrárni 

patrí. Len, len liečiť systém asi. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja len na trošku dovysvetlenie. Ten systém je dobrý. Tu len vznikol taký 

problém, že pán Orosz chcel kúpiť ten pozemok. My sme mu nepredali a vlastne sme ho vyzvali 

potom na vypratanie. Vlastne ja som už mal zmluvu. Ja som zavolal mu, že predsa len nech si 

to rozmyslí, že či nechce do prenájmu zas znova. Lebo zas nie roky, že bolo využívané, zas by 

sme zavádzali. Hej. On proste to minulý rok, jeden rok. Hej, hej. Iba jeden rok a ja som už 

vlastne išiel podpísať, že na vypratanie pozemku hej. A ja som mu radšej zavolal, že či si to 

nechce rozmyslieť, že či fakt ako nechce radšej ten nájom. Aby striktne sa nedržal toho, lebo 

vlastne MZ nechce mu predať, lebo tie pozemky sú dosť dôležité. Aj je tam chodník, aj sú tam 

nejaké vecné bremená. Tak potom on súhlasil, že radšej on podpíše tú zmluvu na ďalšie roky. 

Takže nebola to systémová chyba. Len bol presne tento systém, že chcel to odkúpiť a vlastne 

sme mu to nepredali. A on povedal, že no tak potom to radšej zbúra. No tak my sme čakali, 

kedy to zbúra. Dali sme aj výzvu a u bol posledná výzva, že už fakt ako my by sme to zbúrali 

potom. Hej a už potom sa rozhodol. Dobre? Takže ako to sme doriešili. Nech sa páči pán 

zástupca ešte dovysvetlí, keď niečo som vynechal. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Tak bolo to niečo medzi 1-ným a 2-ma rokmi. A áno tento čas sa budeme ešte snažiť čo 

maximálne skrátiť, aby sa nestalo také. Ale na tú otázku, že prečo na dobu neurčitú. Naozaj 

keď je v podstate uzavretá na dobu neurčitú tak sa nemusíme tým zaoberať, keď ten nájomník 

platí. Akonáhle prestane platiť, my sa tým nemusíme zaoberať. Keď prestane platiť, tak pôjde 

mu výzva aby to vypratal. Jednoducho my to nemusíme schvaľovať zakaždým. Každé 2, 3, 5 

rokov. V podstate ja predpokladám, že keď tam bude chcieť mať ten, ten, tú terasu tak ďalej 

bude platiť ten nájom. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja viem, že na čo myslíte, lebo ja som upozornil pána zástupcu, že je tam....hej, hej, hej. Lebo 

je na 5 rokov, čo by sme potom, že by sme dali dobu určitú. Takže mohlo to byť na dobu 

neurčitú, tak ako pán..., lebo by to bolo efektívnejšie aj pre nás. Nemuseli by sme sledovať tie 

zmluvy. Lebo viete dobre, že ako nikto si nevšimne, že... Dobre. Môžeme vás vypnúť? 

Poprosím pána poslanca Balázsa vypnúť. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ prenájom predmetného pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta. 

Nebudem čítať všetky tie údaje o tom pozemku. Zároveň teda finančná komisia navrhla na dobu 

neurčitú s výpovednou lehotou 3 mesiace. Ten dôvod bol na komisie ten, že v podstate načo 

opakovane stále to isté schvaľovať. Akože ak má, ak by sme mali zásadný problém, tak, tak a 

proste zmluva vypovie. Ale, ale ak ten dotyčný má vlastne záujem, tak, tak to môže plynulo ísť 

a tá cena sa aj tak každý rok mení podľa, podľa zásad. A teda finančná komisia ešte zároveň 

odporúča vymáhať bezdôvodné obohatenie z užívania verejného priestoru bez právneho titulu 

za obdobie 2 rokov. To sa dostalo do uznesenia toto odporúčanie finančnej komisie. Takže je, 
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je, teda na poslancoch, na poslancoch či teda to dajú na 5 rokov, alebo na dobu neurčitú. Ale 

finančná komisia odporúča na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 mesiace. Jaj. Dobre takže 

áno dávam pozmeňujúci návrh, že v zmysle odporúčania finančnej komisie aby, aby doba 

pren.., aby prenájom bol na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 mesiace. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Predsa len za tých 5 rokov sa zastupiteľstvo zmení. Tá zmluva za tú finančnú komisiu, keď je 

všetko v poriadku, prebehne za 3 minúty. Takže aspoň za tých 5 rokov sa raz môže tá zmluva 

pripomenúť a môže pokračovať, bežať ďalej. Takže navrhujem 5 rokov keď, ale uvidíme, čo 

zastupiteľstvo schváli. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Pamätám si tento materiál ešte zo zasadnutí minulého zastupiteľstva, keď 

pán Orosz žiadal o kúpu toho pozemku. Presne vtedy sa hovorilo, že zasahuje z časti do 

chodníka a že neodporúča sa predať. Nezasahuje v žiadnej miere do chodníka. Ja osobne tam 

nevidím dôvod, prečo by sme to nemali predať. Takže ak tam ozaj nie sú nejaké zámery mesta 

do budúcna, čo si neviem zase predstaviť v takej blízkosti takejto budovy. Za mňa, ja by som 

to kľudne aj predal za nejakú rozumnú cenu. Takže teraz budem hlasovať za prenájom, ale keby 

pán Orosz prišiel a sme sa dohodli, za mňa nevidím problém v predaji. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja by som možno poprosil aj pána hlavného architekta, urbanistu mesta 

Rožňava, pána inžiniera. Nech sa páči. 

 

p. hlavný architekt Ing. arch. Peter Tešlár 

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Ja by som len 2 upresnenia. V prvom rade je tam trošku 

zavádzajúce v tom znení, že je to pozemok, ktorý mesto nevyužíva. To nie je pravda. Pozemok 

je súčasťou dopravnej infraštruktúry mesta, podľa mňa strategickej. Je to síce peší chodník, pán 

poslanec tiež nie je pravda, že nezasahuje, zasahuje práve do tej pešej komunikácie. A je to 

strategická dopravná infraštruktúra, koridor. V budúcnosti jediné možné prepojenie tých 

mestských častí hej. Takže to je ten problém, prečo nepredať, ale prenajať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No ja keď sa pamätám a teda je možné, že sa pamätám zle, ale keď sa dobre pamätám, tak tie 

argumenty boli – prvý bol, že tam sú nejaké siete v zemi. To bol prvý argument. Druhý bol, že 

keby sme ten chodník chceli v budúcnosti rozšíriť, aby to bol oddelený cyklochodník a chodník 

pre peších a v súvislosti s tým by sa rozširoval ten chodník, tak by nám to chýbalo. A posledný 

argument bol, že, že hranica tých dvoch pozemkov je jedna pekná, rovná línia. Keby sme to 

predali tak proste predáme taký výbežok. Akože nedávalo to nejakú, nejakú logiku. Keď, keď 

to proste môžeme prenajímať, prečo by sme, prečo by sme to predávali a, a do budúcna si 

komplikovali situáciu, keby sme tam niečo chceli ten chodník napr. rozšíriť. Čiže, čiže to boli 
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tie dôvody. S prenájmom akože nemáme zásadný problém a, a teda ja nemám problém ani 

s tým, aby zmluva bola na 5 rokov, ale teda preferujem, preferujem na dobu neurčitú tak, ako 

som to navrhol. Takže poslanci rozhodnú hlasovaním. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca Drengubiak nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja ešte doplním, že aj kvôli čomu prenájom a určite nie predaj v tejto 

situácii. V súčasnej dobe pracujeme, teda hlavne pán hlavný architekt aj v spolupráci 

s odborom výstavby, na VZN ohľadom letných terás, celoročných terás, voľného sedenia ako 

v pamiatkovej zóne, ale týkalo by sa to aj terás mimo pamiatkovej zóny resp. v ochrannom 

pásme. Čiže, čiže v súčasnej dobe sa pracuje aj na takomto materiály, ktorý by mal 

jednoznačnejšie určiť pravidlá aj na všetky takéto rôzne terasy a či už letné, celoročné a pod. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosím pána poslanca Kuhna o pozmeňujúci 

návrh. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pozmeňujúci návrh je, že zmluva by sa uzatvorila na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 

mesiace.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržali sa 2 poslanci. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru 

prenájmu pozemku mesta v k. ú. Rožňava, časť s výmerou 25 m2 z parcely parc. č. KN C 

875/247 ostatná plocha s celkovou výmerou 6 475 m2, zapísaného na LV 3001 pre Jozefa 

Orosza, bytom Jána Brocku 22, 048 01 Rožňava, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 

Zb., z dôvodu, že mesto pozemok nevyužíva, susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve 

žiadateľa, žiadateľ má na tomto pozemku zriadenú terasu k svojej prevádzke a v minulosti mal 

tento pozemok v nájme na základe uzatvorenej nájomnej zmluvy s Mestom Rožňava na dobu 

neurčitú s výpovednou lehotou 3 mesiace, za cenu podľa Zásad pre určovanie výšky nájomného 

za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta platné na rok 

2023. Ešte by som upozornil, keď môžem. Aj v minulosti mal na dobu neurčitú? Však. Takže 

ako to nemalo vypadnúť tam. Dobre takže ešte raz prečítam. Dobre? Aby, aby sme v tomto 

a potom samozrejme bude ten pozmeňujúci návrh. Mal na, tam sa mení Rožňava na dobu, ja 

som si to vyškrtol, 5 rokov mal predtým za cenu podľa Zásad pre určovanie výšky nájomného 

za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta platné na rok 

2023. Ukladá sa zabezpečiť zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta a vymáhať 

bezdôvodné obohatenie užívania verejného priestranstva bez právneho titulu za obdobie 2 

rokov. Máme tu, nech sa páči, ešte poznámku faktickú. Technickú.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja sa chcem spýtať pani hlavnej kontrolórky, že či je správne tam mať uvedené, že podľa, podľa 

zásad na rok 2023. Či by to nemalo byť, že podľa zásad platných v danom roku. Lebo, lebo tá 

zmluva sa na dobu neurčitú ale s tým, že tá cena sa bude každý rok upravovať podľa toho, aké 
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budú zásady platiť. Čiže podľa aktuálne, aktuálne platných zásad. Nejak taká formulácia. 

Neviem, aby to bolo. Lebo takto by to znamenalo, že, že celý čas vlastne bude mať podľa týchto 

z 2023 cenu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno.  

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Áno máš pravdu pán poslanec. Bolo by to len jednoducho napísať v zmysle platných zásad.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

V zmysle platných zásad. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Áno, lebo keď každý rok aj valorizujeme tie sumy, alebo zaokrúhľujeme, aby to bolo v zmysle 

platných zásad. Ale keď už mám slovo. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ak dovolíte. Ja len jednu poznámku. Momentálne prebieha kontrola, alebo robím kontrolu 

nakladania s majetkom mesta a zistila som, že vlastne tie ne...nedôvodné obohatenie sa 

nevymáha automaticky. Hej u tých prípadov, kde sa nejaký, proste sa zistí, že ten pozemok sa 

využíva bez právneho titulu a len teraz vlastne sú uznesenia, alebo sa vpisuje do uznesení, že 

vymáhanie neoprávneného obohatenia. Do jednej doby sa vymáhanie, kvázi spätný nájom 

a potom sa to prestalo. Takže vás poprosím potom do tých uznesení formulovať aj to pre úrad, 

aby vedeli, že vymáhať neoprávnené obohatenie 2 roky dozadu. Hej v tých prípadoch, kde ten 

žiadateľ tie pozemky bezdôvodne využíval. Dobre? Ďakujem. Dáme to aj do zásad, lebo 

konzultujeme s pani vedúcou právneho, takže aj to dá do zásad, ale aj do tej doby, kým sa to 

vypracuje, aby to bolo v uznesení. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Takže keď dovolíte. Nech sa páči s faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Možnože by sa to malo automaticky vymáhať, keď takéto je a nie nechať to na zastupiteľstvo, 

či to schváli alebo nie. Ale automaticky. Lebo nie je rovný a rovnejší občan. Myslím si, že či 

nájomné, či podobné iné pohľadávky sú pohľadávkami aj viac ako 2 roky nazad. To znamená, 

keď dakto mal 3, 4 roky nezaplatené nájomné, tak je to pohľadávka. Ale to je zase otázka na 

právnikov. Katka možnože ty lepšie budeš vedieť. Akurát súdne vymáhať sa dá 2 roky. Takže 

ja si myslím, že toto by mal byť tiež automatizovaný systém, že automaticky by sa to malo 

riešiť.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči pán zástupca. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ako mi tu šepká pani hlavná kontrolórka 2 roky je teda zo zákona, čiže preto je to tak. Je, ale 

je nevymáhateľná. Áno na toto sa pozrieme. Ale čo sa týka toho automatického, práve preto to 

zapracujeme do zásad, aby sa to automaticky. Pripravíme takýto materiál. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Takže opravím úplne návrh na uznesenie. Prečítam po novom tak ako by mohlo byť. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta v 

k. ú. Rožňava, časť s výmerou 25 m2 z parcely parc. č. KN C 875/247 ostatná plocha s celkovou 

výmerou 6 475 m2, zapísaného na LV 3001 pre Jozefa Orosza, bytom Jána Brocku 22, 048 01 

Rožňava, podľa § 9 a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, že mesto pozemok 

nevyužíva, susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľa, žiadateľ má na tomto pozemku 

zriadenú terasu k svojej prevádzke a v minulosti mal tento pozemok v nájme na základe 

uzatvorenej nájomnej zmluvy s Mestom Rožňava na dobu určitú v trvaní 5 rokov, za cenu podľa 

Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného 

majetku vo vlastníctve mesta platné v zmysle platných zásad. Ukladá zabezpečiť zverejnenie 

zámeru prenájmu pozemku mesta. A v bode 2 vymáhať bezdôvodné obohatenie užívania 

verejného priestranstva bez právneho titulu za obdobie 2 rokov. Prosím hlasujte.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/5 Štefan Gono a manželka Alžbeta Gonová, Hrnčiarska 2, 

Rožňava - predaj pozemku mesta 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh na predaj predmetného pozemku za cenu 3 270 

euro, čo je jednotková cena ak sa dobre pamätám 15 eur za m2, keďže za podobnú, teda za 

rovnakú cenu sme predávali pozemky minulý rok, ešte pred pár mesiacmi v tejto lokalite. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

pozemok parc. č. KN C 735 záhrada s výmerou 218 m2, zapísaný na LV 3001, pre Štefana Gona 

a manželku Alžbetu Gonovú, bytom Hrnčiarska 2, Rožňava, podľa § 9a, ods. 8 písm. e) zák. č. 

138/1991 Zb., z dôvodu, že predmetný pozemok mesto nevyužíva, bezprostredne susedí s 

nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov a využívajú ho ako záhradu, za cenu 3 270 euro. 

Všetky náklady súvisiace s predajom budú znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť vypracovanie 

kúpnej zmluvy. Prosím hlasujte. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 110/6 Ing. Malvína Dudášová, Edelényska 22, Rožňava - predaj 

pozemku mesta a zriadenie vecného bremena 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh na predaj predmetného pozemku za cenu 15 eur 

za m2, teda za cenu 2 115 eur. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava zapísaného na LV 

č. 3001, parc. č. KN C 1866/238 záhrada s výmerou 141 m2 pre Ing. Malvínu Dudášovú bytom 

Edelényska 22, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že mesto 

pozemok nevyužíva a susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúcej, za cenu 2 115 euro 

čite za 15 euro/m2 a zriadenie vecného bremena na pozemok v k. ú. Rožňava zapísaného na LV 

č. 3001, parc. č. KN C 1866/238 záhrada s výmerou 141 m2, a to právo prechodu v prospech 

vlastníkov nehnuteľností zapísaných na LV č. 742, LV č. 695, LV č. 806, LV č. 694 a LV č. 

706 v k. ú. Rožňava. Všetky náklady súvisiace s predajom a so zriadením vecného bremena 

bude znášať kupujúca. Ukladá sa zabezpečiť uzavretie kúpnej zmluvy a zmluvy o zriadení 

vecného bremena. Prosím páni poslanci hlasujte. Ďakujem 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 10/7 Miroslav Patera, Šafárikova 127, Rožňava - predaj pozemku 

mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila MZ predaj predmetného pozemku. Jedná sa vlastne o pozemok 

pod garážou. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia po prerokovaní materiálu odporúča MZ schváliť predaj predmetného 

pozemku za cenu 20 eur/m2. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

parcela parc. č. KN C 2086/212 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 20 m2 zapísaného na 

LV č. 3001 pre Miroslava Pateru bytom Šafárikova 127, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. b) 

zák. č. 138/1991 Zb., za cenu 20euro/m2, t. j. za cenu 400euro. Všetky náklady súvisiace 

s predajom bude znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť vypracovanie kúpnej zmluvy. Nech sa 

páči hlasujte. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 10/8 Ing. Marek Tutter a manželka Ing. Lucia Tutterová, Edelényska 2, 

Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku, predmetného pozemku mesta za cenu 

40 eur/m2. To znamená za cenu 3 000 euro. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 
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novovytvorenej parcely, parc. č. KN C 1861/395 zast. plocha s výmerou 75 m2, ktorá je 

odčlenená z parcely parc. č. KN C 1861/2 zast. plocha s celkovou výmerou 29 440 m2, zapísanej 

na LV č. 3001, zameraná geometrickým plánom úradne overeným Ing. Katarínou Pakanovou 

dňa 10. 01. 2023 pod č. 497/2022, pre Ing. Mareka Tuttera a manželku Ing. Luciu Tutterovú 

obaja bytom Edelényska 2, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, 

že mesto pozemok nevyužíva a susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúcich, za cenu 

40 euro/m2, čiže za cenu 3 000 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom budú znášať 

kupujúci. Ukladá zabezpečiť vypracovanie kúpnej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/9 Milan Dorkin, Rožňavské Bystré 129 - doplnenie uznesenia 

MZ č. 185/2022 zo dňa 29. 09. 2022 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila doplnenie uznesenia MZ č. 185/2022 zo dňa 29. 09. 2022 podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Som za, len pri tomto materiály by som sa chcel spýtať, keď už sme pri tej 

vilke, aký je tam momentálne stav. Či tam niekto býva a že či stále platíme nájom za ten 

pozemok parkoviska vlastne pred vilkou pánovi Macákovi. Ako som už raz spomínal, že aj tak 

tí ľudia čo tam, alebo obyvatelia tej vilky obchádzali ten pozemok a neparkovali vpredu. Tak 

len či ešte stále platíme tam nejaký nájom. Či vieme o tom. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. No tak nebýva tam nikto. Mali sme tam Ukrajincov, z čoho prišiel dajaký 

príjem tak isto pre mesto a momentálne taktiež sa neplatí nájom za to parkovisko. Pán poslanec 

Kuhn nech sa páči.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh na doplnenie uznesenia MZ č. 185/2022 zo dňa 

29. 09. 2022 tak, ako je to predložené v návrhu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto nie je prihlásený do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje doplnenie uznesenia MZ č. 185/2022 

zo dňa 29. 09. 2022 nasledovne: pozemky v k. ú. Rožňava zapísané na LV č. 4 696, parc. č. KN 

E 1 292/3 ostatná plocha s výmerou 67 m2, par. č. KN E 1 292/2 ostatná plocha s výmerou 41 

m2 a časť z parc. č. KN E 1 288/1 trvalý trávny porast s výmerou spresnenou geometrickým 

plánom a pozemok v k. ú. Nadabula, parc. č. KN C 582/4 ostatná plocha s výmerou 420 m2, 

zapísaný na LV č. 2411 v cene podľa znaleckého posudku pripadnú v prospech mesta Rožňava 

a pozemky zapísané na LV č. 3 001, časť z parcely parc. č. KN C 4 408/1 zastavaná plocha a 

nádvorie s výmerou spresnenou geometrickým plánom a parc. č. KN C 4 410 zast. plocha s 

výmerou s výmerou, s výmerou s výmerou, nevadí, 44 m2 v cene podľa znaleckého posudku 

pripadnú v prospech Milana Dorkina bytom Rožňavské Bystré 129, podľa § 9a ods. 8 písm. e) 

zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, že pozemky mesto nevyužíva a nachádzajú sa v blízkosti 
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nehnuteľností vo vlastníctve p. Milana Dorkina a jeho pozemky bezprostredne susedia s 

nehnuteľnosťami vo vlastníctve mesta a mesto na nich plánuje vybudovanie prístupovej 

komunikácie k budove Vilka Kúpele. Na základe, náklady súvisiace so zámenou bude znášať 

mesto. Ukladá sa zabezpečiť zverejnenie zámeru zámeny pozemkov, zabezpečiť vypracovanie 

znaleckých posudkov a geometrických plánov. Prosím hlasujte.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

A máme tu posledný bod majetko-právne záležitosti. K bodu rokovania č. 10/10 Protokolárne 

odovzdanie hnuteľného majetku do správy Technických služieb mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť protokolárne odovzdanie nasledovného hnuteľného 

majetku nákladné komunálne vozidlo Tatra Fénix E6 evidenčné číslo vozidla RV321CJ atď. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje protokolárne odovzdanie nasledovného hnuteľného 

majetku Nákladné komunálne vozidlo Tatra Phoenix E6, EČV RV321CJ s výmennými 

nadstavbami v nadobúdacej hodnote 184 642 euro do správy Technických služieb mesta 

Rožňava s účinnosťou od 01. 03. 2023. Ukladá zabezpečiť vypracovanie Protokolu o odovzdaní 

hnuteľného majetku do správy. Prosím páni poslanci hlasujte. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Ešte máme trošku času, tak ešte prebehneme zopár bodov. Dobre? Prejdeme k bodu rokovania 

č. 11 Olympijský klub GEMER, Edelényska 3, 048 01 Rožňava - Žiadosť o predĺženie 

bezplatnej výpožičky nebytových priestorov, miestnosť č. 5, 6 v budove OKC 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh na predloženie bezplatnej výpožičky nájmu 

nebytových priestorov tak ako je to v predloženom uznesení. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa neprihlásil do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predĺženie bezplatnej výpožičky nájmu 

nebytových priestorov v budove OKC na prízemí, miestnosť č. 5- 6, čiže 1 miestnosť, bývalé 

internetové služby, o výmere 38,50 m² pre OK GEMER na zriadenie archívu dokumentácie, 

fotoalbumov a iných memoribilných, memorabílií z histórie športu pre Sieň slávy rožňavského 

športu podľa ustanovenia § 9a) ods.9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa na 1 rok. Do zmluvy zapracovať predkladanie správy o činnosti 

vykonanej, vykonávanej vo vypožičaných priestoroch súčasne so žiadosťou o predĺženie 

výpožičky. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Pán zástupca hovorí, že ešte 4 stihneme. Ale ja už neviem čítať, lebo mne už okuliare dole, hore 

a asi táto zmena toho prostredia už, už mi písmenká krížom krážom vidím všetko. Dobre. Dám 

to.  
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K bodu rokovania č. 12 Centrum právnej pomoci, Račianska 71, P.O.Box 18, 810 05 Bratislava 

15 - krátkodobá výpožička nebytových priestorov v budove OKC v Rožňave, m. č. 12 – 

zverejnenie zámeru 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh na zverejnenie zámeru krátkodobej výpožičky 

nebytového priestoru tak, ako je to uvedené v uznesení. Teda v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Aspoň sa pokúsim. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru 

krátkodobej výpožičky nebytového priestoru – miestnosti č. 12 o výmere 46,60 m² v budove 

OKC v Rožňave pre Centrum právnej pomoci so sídlom Račianska 71, Bratislava podľa 

ustanovenia § 9a) ods.9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa a to, že žiadateľ zriadi konzultačné pracovisko v zmysle zákona 327/2005 

Z. z. o poskytovaní právnej pomoci osobám v materiálnej núdzi, na dobu určitú a to na rok 

2023. Prosím páni poslanci hlasujte.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Môžeme prejsť k bodu rokovania č. 13 Správa o stave realizácie participatívneho rozpočtu 

mesta Rožňava v roku 2022 

Poprosím pána zástupcu. Nech a páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Predkladám tento materiál do MZ v zmysle štatútu a zásad 

participatívneho rozpočtu s tým, že v skratke poviem v roku 2022 bolo predložených 13 

projektov, realizovaných bolo 12 projektov resp. podporených bolo 12 projektov, z ktorých 10 

už bolo aj ukončených a prevzatých. 2 projekty ešte ostáva dokončiť, nakoľko objektívne 

dôvody ani poveternostné neumožňovali celkom všetko dokončiť participantom. Touto cestou 

sa chcem aj poďakovať všetkým obyvateľom mesta, ktorí sa zapojili do participatívneho 

rozpočtu v roku 2022 a realizovali veľmi pekné projekty. Dobrá práca, ďakujeme veľmi pekne 

a už teraz môžem povedať, že v roku 2023 nám došlo celkovo 16 návrhov projektov. 

V najbližšom období prebehne posúdenie z ohľadu realizovateľnosti a legislatívneho rámca od 

výkonného výboru. Následne so začiatkom marca bude spustené hlasovanie pre ročník 2023. 

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne všetkým zainteresovaným a taktiež aj pánovi zástupcovi za dobrú prácu, 

že sa to podarilo. Samozrejme má na tom veľkú zásluhu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ vziať na vedomie správu o stave realizácie participatívneho 

rozpočtu mesta Rožňava v roku 2022. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o stave realizácie 

participatívneho rozpočtu mesta Rožňava v roku 2022. Ukladá zverejniť správu na webovom 

sídle mesta. Páni poslanci hlasujme. 
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Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Pôjdeme, prídeme k poslednému bodu a to k bodu rokovania č. 14 Návrh na zmenu Štatútu 

participatívneho rozpočtu mesta Rožňava na rok 2023 

Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Nakoľko pán poslanec a dlhoročný predseda Výkonného 

výboru participatívneho rozpočtu Mgr. Dionýz Kemény už nie je poslancom MZ je potrebné 

pristúpiť k úprave štatútu. Na základe týchto, aj týchto skutočností aj toho, že sme nemali 

obsadené-nú pozíciu člena výkonného výboru participatívneho rozpočtu za občanov, tak sme 

vypísali vlastne ponuku a bola možnosť predkladať návrhy za občanov. V prvom rade sa chcem 

poďakovať pánovi Keményovi, že v podstate stál pri zrode participatívneho rozpočtu pri, pre 

Rožňavu, pre mesto Rožňava. A keďže nám nijaké návrhy na pozíciu člena participatívneho 

rozpočtu z radov občanov neprišli, po konzultácii aj s pánom Keményom si dovolím navrhnúť 

jeho osobu, kde mám jeho ústny súhlas s touto nomináciou na pozíciu člena participatívneho 

rozpočtu. Ale už tam by nemal poznámku poslanec MZ, ale občan. Takže aj do návrhu 

uznesenia tým pádom by som chcel doplniť. MZ v Rožňave schvaľuje zmenu Štatútu 

participatívneho rozpočtu mesta Rožňava na rok 2023 v § 3 podľa predloženého materiálu 

a volí za občanov Mgr. Dionýza Keménya do Výkonného výboru participatívneho rozpočtu. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie tak poprosím o poslanecký návrh.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže navrhujem znenie uznesenia Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu Štatútu 

participatívneho rozpočtu mesta Rožňava na rok 2023, § 3 a volí za občanov Mgr. Dionýza 

Keménya do Výkonného výboru participatívneho rozpočtu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Popro...nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prosím hlasujme 

o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Poprosím, aby pán poslanec prečítal aj celkový návrh.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže celkový návrh bude znieť: Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu Štatútu 

participatívneho rozpočtu mesta Rožňava na rok 2023, § 3 a volí za občanov Mgr. Dionýza 

Keménya do Výkonného výboru participatívneho rozpočtu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Na monitore mám 11.59 takže poprosím vás o zhovievavosť, musíme ukončiť MZ, nakoľko sa, 

prerušiť, hej prerušiť nakoľko sa blíži obedňajšia prestávka. Takže vyhlasujem do 13.15 

obedňajšiu prestávku. Ďakujem veľmi pekne.  
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Vážení poslanci, pokračujeme v dnešnom mestskom zastupiteľstve. 

 

Prejdeme k bodu rokovania 15 Zmeny a doplnku, vidíte už nemám okuliare, doplnky č. 7 

územného plánu mesta Rožňava – schválenie 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram...nech sa páči pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja by som mal otázku na hlavného architekta. Ten dokument je dosť taký technický pre človeka, 

ktorý sa v tom nevyzná. Všimol som si, že väčšina poznámok bola že pripomienky sa berú na 

vedomie, alebo sa akceptujú. Bolo tam niečo také, čo, čo je, čo sa javí ako nejaký vážny 

problém, ktorý bude treba riešiť?  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pána inžiniera Petra Tešlára o vyjadrenie. 

 

p. hlavný architekt Ing. arch. Peter Tešlár 

Ďakujem pekne za slovo. Ono je to paradoxné, ale podľa tých vyjadrení, alebo podľa tých 

informácií čo mám od spracovávateľa a tu od pani kolegyne Nemes, najväčší problém sa javí 

to, čo sa stalo pred 10, 11, 12-timi rokmi v roku 2009, kde sa odsúhlasil územný plán pôvodný, 

na ktorý sa robia zmeny a v tom územnom pláne sa na plochy, ktoré boli určené na bytovú 

výstavbu a na v podstate na tú časť juhu, ktorá je nad sídliskom Družba nebola vyň...nebol 

vyňatý, nebola tá pôda vyňatá z pôvodného fondu, alebo nebol urobený návrh. Čiže my kvôli 

tomu sme ten jeden bod, ktorý sme tam chceli dosiahnuť, aby sa, ktorý neprešiel potom v tomto 

územnom pláne. To je zase tá 2 časť kvázi, čo bola vo výhľade sa nedala realizovať, lebo by 

vnikol ostrov ornej pôdy v sídelnom útvare a to nechcel okresný úrad v sídle kraja, odbor 

pôdoznalectva, tak sa volajú presne, nechcel akceptovať. Čiže to nám potom prejde do tých 

zmien a doplnkov č. 8.  A to je paradoxne, to sú také, také nášľapné míny, že všetci sa čudovali, 

že ako to je možné. No tak je to možné. A ostatné veci viac-menej tie odsúhlasenia, alebo 

uvedenia to rozhoduje spracovávateľ po dohode s týmto namietateľom čo sa týka štátnej správy, 

alebo iných dotknutých orgánov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Sa chcem ešte poďakovať pani inžinierke Nemes a ďalším, ktorí boli zainteresovaní do tohto 

územného plánu a stihli sme to v podstate v celkom rekordnom čase menej ako 1 rok. Takže 

ďakujem veľmi pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne taktiež. Pripájame sa. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní programu berie na 

vedomie stanovisko Okresného úradu Košice, odbor výstavby a bytovej politiky č. OU-KE-

OVBP1-2023/005719 zo dňa 12. 01. 2023 k preskúmaniu dokumentácie Územný plán mesta 

Rožňava - Zmeny a doplnky č. 7 podľa §25 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a 

stavebnom poriadku /stavebný zákon/ v znení neskorších predpisov. Súhlasí s vyhodnotením 

pripomienok podaných v rámci prerokovania dokumentácie Územný plán mesta Rožňava - 

Zmeny a doplnky č. 7. Schvaľuje podľa §26 ods. 3 a §27, odst. 3 zákona č. 50/1976 Zb. o 

územnom plánovaní a stavebnom poriadku,  čiže stavebný zákon, v znení neskorších predpisov 

a vo väzbe na §11, odst. 4 , písm. c) a §6, odst. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 
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znení neskorších predpisov v bode 1 Územný plán mesta Rožňava Zmeny a doplnky č.7 a v 

bode 2  Všeobecne záväzné nariadenie mesta, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Územného 

plánu mesta Rožňava - Zmeny a doplnky č.7. Poprosím pánov poslancov hlasujte. Ešte, ešte 

prečítam pokračovanie, sa vám ospravedlňujem. My sme sa dohodli s pánom zástupcom, že to 

vynechám. Ale prečítam to radšej dobre? Žiada primátora mesta prostredníctvom odborne  

spôsobilej osoby pre obstaranie Územného plánu mesta Rožňava - Zmeny a doplnky č.7 po 1. 

Zabezpečiť v súlade s § 6, odst. 8 zákona č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov 

vyhlásenie Všeobecne záväzného nariadenia mesta k záväzným častiam Územného plánu mesta 

Rožňava - Zmeny a doplnky č. 7. V bode 2. Označiť dokument.. po 2. označiť dokumentáciu 

schváleného Územného plánu mesta Rožňava - Zmeny a doplnky č. 7 schvaľovacou doložkou 

v súlade s § 28, odst. 1 stavebného zákona. Po 3. zabezpečiť v zmysle § 28, odst. 5 stavebného 

zákona vyhotovenie registračného listu a doručiť ho Úradu pre územné plánovanie a výstavbu 

SR s kópiou uznesenia o schválení. Po 4. zabezpečiť v súlade s § 28 stavebného zákona uloženie 

dokumentácie Územného plánu mesta Rožňava - Zmeny a doplnky č. 7 na Mestskom úrade v 

Rožňave, na príslušnom stavebnom úrade a na Okresnom úrade Košice, odbor výstavby a 

bytovej politiky.  A po 5. zverejniť v súlade s § 27, odst. 4, písm. a), b) stavebného zákona 

záväznú časť Územného plánu mesta Rožňava - Zmeny a doplnky č. 7 vyvesením na úradnej 

tabuli a doručením dotknutým orgánom štátnej správy. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 16 Informačná správa o výrubových konaniach a náhradnej 

výsadbe drevín za rok 2022 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Alebo predsa. 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. O pár sekúnd pozdejšie stále, ale dobre. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ospravedlňujem sa. Ja som nezaregistroval, že si otvoril diskusiu, tak som čakal na to, že sa 

otvorí diskusia. Ja v podstate chcem len poďakovať za, za túto správu a za tú prácu, ktorá je za 

tým. Som veľmi rád, že po rokoch, keď, keď sa táto časť práce mesta trošku zanedbávala a teraz 

hovorím o, o dlhom časovom úseku. Ja som aj v minulosti na toto poukazoval, že, že mesto by 

malo teda nielen vyrubovať stromy, keď už nám pomaly padajú na hlavu, ale, ale sledovať ich 

stav a proste systematicky ich riešiť ako výsad..., akú výsadbu budeme realizovať aj vzhľadom 

na skúsenosti s niektorými drevinami, ktoré v minulosti boli vysadené a potom, potom sme s 

nimi mali problémy ako topole. Takže som veľmi rád, že, že mesto teda rieši odborne túto 

problematiku. Lebo aj to aké dreviny máme v meste má vplyv na to aké, v akom prostredí 

žijeme, aká je kvalita života. Takže veľmi pekne ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Taktiež sa pripájame. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo berie na vedomie informačnú správu o 

výrubových konaniach a náhradnej výsadbe drevín za rok 2022. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 17 Informačná správa – invázne rastliny na území mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo berie na vedomie informačnú správu o likvidácií inváznych rastlín na území 

mesta Rožňava. Prosím hlasujme. Len upozorním pána poslanca Kuhna, lebo nehlasuje, že či 

si je vedomí. Hej. Dobre. Dobre.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov, nehlasoval 1 poslanec. 

 



42 
 

K bodu rokovania č. 18 Plán činnosti a hospodárenia Mestského televízneho štúdia s.r.o. 

Rožňava na rok 2023 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť plán činnosti a hospodárenia Mestského televízneho 

štúdia s.r.o. Rožňava na rok 2023 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nemáme tu diskutujúceho. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje plán činnosti a hospodárenia Mestského 

televízneho štúdia s.r.o. Rožňava, podľa predloženého návrhu. Poprosím pánov poslancov 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 19 Správa o činnosti Mestskej polície Rožňava za rok 2022 

Otváram diskusiu. Dáme slovo pánovi náčelníkovi. Netreba? Nech sa páči pán náčelník aspoň 

pár slov. 

 

náčelník MP Ing. Róbert Hanuštiak  

Takže ďakujem za slovo. Vážený pán primátor, páni poslanci, dámy, páni. Stručne spomeniem 

niektoré náležitosti, ktoré určite máte preštudované v správe. Táto správa je vypracovaná podľa 

uznesenia MZ č. 201/2000. Do hodnoteného obdobia nám čiastočne zasiahli opatrenia 

vyplývajúce z pandémie covid-19, s ktorými sme sa borili v I. polroku. V rámci toho sme 

skontrolovali 675 osôb, napr. nemohli sme vtedy vykonávať preventívne aktivity, ale sme sa to 

snažili dobehnúť podľa nášho plánu v ďalšom polroku. Celkovo sme vykonali 894 hliadok, 

preverovali sme 737 nahlásených udalostí od našich obyvateľov, prejednali sme 2 398 

priestupkov, z toho 1 492 priestupkov, ktoré boli spáchané porušením našich zákonov mesta 

tzn. VZN. Odchytili sme 101 túlavých zvierat a podarilo sa nám odstrániť 39 vrakov vozidiel 

z našich parkovísk. Podrobné štatistické ukazovatele máte v prílohových častiach, ktoré sú 

rozdelené. Takže v prílohe č. 1 máte komplexné ukazovatele, v prílohe č. 2 je to podrobne 

rozpísané podľa VZN. Ďakujem za pozornosť.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Dovoľte sa mi poďakovať za vašu prácu. Samozrejme ma teší aj tie vraky, 

ktoré vlastne boli odtiahnuté. Sa mi zdá, že 39 vrakov tam bolo spomenuté v tej správe. Takže 

aj za to vám ďakujeme, že presne aj tieto 39 áut, ktoré boli odtiahnuté, tak vlastne uvoľnili 

miesta na parkovanie. A budeme pokračovať v tejto práci. Ešte niekto do diskusie? Nikto sa 

nehlási. Uzatváram diskusiu. prečítam návrh na uznesenie.  Mestské zastupiteľstvo v Rožňave 

berie na vedomie Správu o činnosti Mestskej polície Rožňava za rok 2022. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov, nehlasoval 1 pán poslanec. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 20 Plán činnosti Mestskej polície Rožňava na rok 2023 

Nech sa páči pán náčelník. 

 

náčelník MP Ing. Róbert Hanuštiak  

Ďakujem opäť za slovo. Tento plán je vypracovaný na základe uznesenia MZ č. 130/2013, ktorý 

mi ukladá pravidelne, každý rok pri podaní správy za predchádzajúci rok predložiť aj plán 

činnosti na nasledujúce obdobie. Plán je rozčlenený do 2 častí. V prvej časti máte textovú časť, 

kde sú uvedené hlavné úlohy, ktoré bude MsP plniť, ktoré vyplývajú zo zákonov, uznesení, 
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pokynov a bezpečnostnej situácie. V prílohovej časti je kalendárny plán. Keď máme niektoré 

termínované úlohy, tak tam sú rozčlenené podľa konkrétnych termínov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne za vypracovanie. Nech sa páči pán poslanec Demény. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Dobrý deň. Ja len za komisiu ochrany verejného poriadku odporúčam schváliť MZ plán činnosti 

MsP Rožňava na rok 2023. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja sa len chcem spýtať. Nevšimol som si tam žiadnu zmienku o prijímaní nových príslušníkov. 

To znamená, že budete schopní všetky tie úlohy plniť s aktuálnym počtom príslušníkov MsP? 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči pán náčelník. Poprosím zapnúť pána náčelníka. 

 

náčelník MP Ing. Róbert Hanuštiak  

Áno snažíme sa plniť úlohy s tými počtami, ktoré máme. K 31.12. nám odišiel 1 príslušník, ale 

v súčasnosti v I. polroku neplánujeme žiadne výberové konanie, nakoľko v košickom kraji 

nebude vykonaná v tomto období odborná príprava. Som v úzkom kontakte s kolegom 

z košickej MsP. Akonáhle budú na jeseň robiť odbornú prípravu, tak sme pripravený po dohode 

s pánom primátorom prijať jedného príslušníka. Ale tak, aby mohol nastúpiť rovno na odbornú 

prípravu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za reakciu. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh 

na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Plán činnosti MsP Rožňava na rok 

2023. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 21 Návrh na predĺženie platnosti Programu rozvoja mesta 

Rožňava 2015-2022  

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Túto tematiku sme si podrobne prešli na komisiách, tak isto aj na, 

v tých odborných komisiách, ktoré vznikli za účelom vypracovania nového plánu s tým, že nie 

z našej chyby sa stalo, že sa termíny trošku posúvajú, ale vlastne na strane dodávateľa tohto 

dokumentu. Z tohto dôvodu žiadame o predĺženie platnosti, resp. navrhujeme predĺžiť platnosť 

s tým, že do uznesenia ešte navrhujem dať to, čo je v podstate v dokumente. Platnosť by bola 

do 30. apríla 2023. Pevne verím a dúfam, že sa podarí tento dokument na najbližšie zasadnutie 

už predložiť. Aj s dodávateľom už sme dohodnutý tak, že by tento termín mal stihnúť. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Priamo v materiály, ktorý ste dostali, sa to nespomína, ale ja mám taký pocit, že na finančnej 

komisii sme hlasovali o tom, že odporúčame MZ schváliť predĺženie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána zástupcu 

o pozmeňujúci návrh. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem. Takže upraviť uznesenie. Doplniť Mestské zastupiteľstvo v Rožňave súhlasí s 

predĺžením platnosti strategického rozvojového dokumentu s názvom Program rozvoja mesta 

Rožňava 2015-2022 a Komunitný plán sociálnych služieb 2015-2022 do 30. 04. 2023. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pánov poslancov o hlasovanie.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Poprosím pána zástupcu o celkový návrh.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem. Takže Mestské zastupiteľstvo v Rožňave po 1. súhlasí d predĺžením platnosti 

strategického rozvojového dokumentu s názvom Program rozvoja mesta Rožňava 2015-2022 a 

Komunitný plán sociálnych služieb 2015- 2022 do 30. 04. 2023. Po 2. ukladá pripraviť nový 

strategický dokument Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Rožňava a 

Komunitný plán sociálnych služieb 2023-2027. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pánov poslancov o hlasovanie. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 22/1 Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta 

Rožňava a útvaru HK za rok 2022 

Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo pán primátor. Vážení poslanci, vážení prítomný. V súlade s § 18f ods. 

1 písm. e/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov predkladám 

správu o kontrolnej činnosti  teda hlavného kontrolóra mesta a útvaru za rok 2022. Moja činnosť 

sa riadila schváleným plánom kontrolnej činnosti na I. a II. polrok roku 2022. Tieto plány boli 

schválené v MZ. Samozrejme, že okrem týchto činností som súčinná aj pri ďalších činnostiach, 

ktoré podliehajú samospráve, či je to už nejaká konzultácia ohľadom vypracovávania interných 

predpisov, ale aj ďalšie veci v spolupráci s odbormi MsÚ. V správe máte uvedené kontroly, 

ktoré boli v roku 2022 vykonané. O všetkých bola podaná správa na MZ, teda boli ste o nich 

informovaní. Okrem toho som preverila podnety, ktoré boli dané poslancom MZ pánom Ing. 

Bolačekom. Tak isto správa bola doručená aj  vám poslancom. Okrem vykonaných kontrol zo 

zákona som povinná vypracovať stanoviská  k návrhu rozpočtu, k záverečnému účtu, k prijatiu 

návratných zdrojov financovania. Tieto boli tak isto vypracované a predložené. Takže nech sa 

páči ak máte nejaké otázky, pripomienky. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky mesta Rožňava a útvaru HK za rok 2022. Poprosím pánov poslancov 

hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov, nehlasoval 1 pán poslanec. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 22/2 Správa o vybavovaní sťažností a petícií za rok 2022 

Nech sa páči pani. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo. Za rok 2022 v centrálnej evidencii sťažností, ktorá sa vedie na útvare 

HK mesta boli zaevidované 4 sťažnosti v zmysle zákona č. 9/2010 Zb. o sťažnostiach. Jedna 

sťažnosť bola odstúpená na vybavenie organizácii Odpadové služby mesta Rožňava a ďalšie 3 

sťažnosti boli vybavené v našej kompetencii a boli všetky vyhodnotené ako neopodstatnené. 

V roku 2022 bola doručená 1 petícia občanov. Táto sa týkala nájomných...nájomníkov 

obecných bytov, ktorí poukazovali na susedský spor medzi nájomníkmi. Tak isto v spolupráci 

s odborom sociálnych vecí sa táto petícia riešila dohovorom. Na MsÚ boli doručené ďalšie 

podania, ktoré síce mali názov sťažnosť, ale nespĺňali charakter sťažnosti. Napriek tomu sa tieto 

podania prešetrili. Bolo ich v počte 5 a boli vyriešené. Podania, sťažnosti teda boli vyriešené 

a preskúmané v zákonom stanovenej lehote v spolupráci s vedúcimi a zamestnancami MsÚ. 

Ďakujem za pozornosť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o vybavovaní sťažností 

a petícií za rok 2022. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov, nehlasoval 1 pán poslanec. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 22/3 Správa z kontroly odstránenia nedostatkov zistených pri 

kontrole v príspevkovej organizácii Technických služieb mesta Rožňava v roku 2019 

Nech sa páči pani kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem za slovo. táto kontrola bola vykonaná podľa § 18e zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších prepisov a podľa základných pravidiel finančnej kontroly §20-§27 

zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

Kontrola bola vykonaná na základe schváleného plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2022. 

Kontrolovaným subjektom boli Technické služby mesta Rožňava. Cieľom kontroly bola 

kontrola odstránenia zistených nedostatkov zistených pri kontrole v príspevkovej organizácii 

Technické služby mesta Rožňava v roku 2019. Kontrolovaným obdobím boli roky 21 – 22, 

doklady boli vybrané náhodným spôsobom. Nebudem ja čítať celú správu. Snáď len toľko, že 

bolo, bolo odporúčaných 17 opatrení na nápravu zistených nedostatkov. Pán riaditeľ už tieto 

opatrenia, teda už aj prijal opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov, takže už ich mám aj 

tu ak máte nejaký záujem si to prečítať, alebo pozrieť. Nedostatky sú tam uvedené, ktoré som 

zistila. Poukázala som na nehospodárne nakladanie s finančnými prostriedkami v niektorej 

časti správy. Čiže nech sa páči ak máte nejaké otázky, tak rada zodpoviem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly odstránenia 

nedostatkov zistených pri kontrole v príspevkovej organizácii Technické služby mesta Rožňava 

v roku 2019. Poprosím vás páni poslanci zahlasujme.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

V bode č. 23 máme predložené Určenie odmeny hlavnému kontrolórovi mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak ako je uvedené aj v dôvodovej správe navrhujeme úpravu 

odmeny, tzn. mesačnú odmenu vyjadrenú v percentách pre hlavného kontrolóra aj 

v nadväznosti na pred chvíľou predložené dokumenty, ale nie len tie, ale aj z dôvodu 

vykonávania kvalitnej práce aj nad rámec svojich funkčných povinností, nakoľko pani hlavná 

kontrolórka je veľmi nápomocná pri riešení aktuálnych problémov, ktoré sa týkajú hlavne VZN, 

ale aj ďalších právnych záležitostí, ktoré musí mesto riešiť. A ako odôvodnenie taktiež 

poukazujeme na to, že na hlavného kontrolóra sa v súčasnosti nevzťahujú odmeny, ani 

navýšenia platu, ktoré zamestnanci vo verejnej a štátnej správe majú zo strany štátu. A z tohto 

dôvodu navrhujem zvýšenie mesačnej odmeny zo súčasných 10% na 20%. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje podľa § 11 ods. 4 písm. j) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších zmien a doplnkov, odmenu hlavnému 

kontrolórovi mesta Rožňava vo výške 20 % z mesačného platu hlavného kontrolóra s 

účinnosťou od 09. 02. 2023. Poprosím pánov poslancov, aby sme zahlasovali.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujeme veľmi pekne. 

 

Ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 

Nech sa páči otváram diskusiu k tomuto bodu. Nikto sa nehlási. Takže uzatváram bod č. 24 

Podnety pre hlavnú kontrolórku.  

 

Posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči páni poslanci otváram diskusiu. Nikto sa nehlási do....Nech sa páči pán poslanec 

Beke. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ja ďakujem pekne za slovo. Pôvodne som myslel, že viacerí budú ako, ako diskutovať, ale 

nestalo sa tak. Chcel by som len upriamiť pozornosť mesta ako len na to a aj vám poslancom, 

že čo by sa dalo ako len urobiť v tej veci. Minulý týždeň sme mali ako slávnostný týždeň, keďže 

sme mali dni mesta. Aj vtedy trebárs vyskytol sa taký ako len problém, že bolo treba zabezpečiť 

obed, alebo resp. večeru, alebo aj ubytovanie a žiaľbohu v Rožňave, neviem jak ste ako, ako 

viete o tom alebo ako nie, nie je najlepšie s takýmito inštitúciami a s takýmito službami. Za 

chvíľočku sa začína turistická sezóna a trebárs iterhot...vlastne Kras hotel alebo Kras orol, hotel 

orol, Čierny orol je zavretý. Večere alebo večer sú otvorené len, len do určitej časti do pol 

siedmej, alebo je možné len vtedy objednať obed, keď, keď je viac ubytovaných. Čiže toto 

veľmi ako len neprospeje k turizmu tuná na našom vidieku. Nejak, nejak v tomto smere keď by 

vedel niečo ako aj kultúrna komisia alebo, kde patrí aj cestovný ruch trebárs. Kúsoček 

porozmýšľať, že čo by bolo možné urobiť v tejto veci aby, aby sme neodlákali, ale približovali 
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turistov do mesta. Lebo keďže v okolitých či v Tatrách alebo, alebo kúsoček ďalej od Rožňavy 

sú možnosti ubytovania. Tu trebárs keď, keď treba ubytovať jeden autobus, proste ľudí 

s jedným autobusom, tak je to, je to ťažšie. Čiže mali by sme spoločnej aj s mestom 

porozmýšľať, že jak by sa dalo ako len rozšíriť služby, ktoré by prospeli ako jednak aj, aj tým 

podnikateľom v Rožňave a, a taktiež aj, aj mestu. Toto by bolo jeden taký postreh na 

zamyslenie. A druhé zase, čo som aj spomínal, že minulý týždeň sa konali dni mesta, ktoré fakt 

som sa zúčastnil viacerých tých programov, o ktorých môžem povedať, že, že, ale aj iných, sú 

mnohí sú takého názoru, že, že bolo to špičkové ako zorganizované. A aj programy boli dobré. 

Síce možnože by sa dalo aj niečo inakšie usporiadať, ale, ale povedzme, že bolo to nad rámec. 

Ale, ale trebárs pri odovzdávaní cien tam trošičku malého, malé veci ako len sa došlo k, vo 

VZN-ke máme uvedené, že plakety môžu byť vydávané aj dvojjazyčné občanom, ktorí sú ako 

len maďarskej národnosti. Žiaľbohu v troch prípadoch, nie len v troch prípadoch bolo možné 

dvojjazyčne vyhotoviť a neboli. Ja osobne som sľúbil im, že skúsim vybaviť, aby dodatočne im 

ako len boli tie vytlačené a odovzdané. Takže aj na takéto záležitosti by bolo treba ako pozrieť 

a zhliadnuť. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Dal by som slovo pánovi zástupcovi na tie plakety dvojjazyčné. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Dobre si povedal pán poslanec, že môžu. S pánom vedúcim odboru 

kultúry a športu sme už túto záležitosť riešili s tým, že áno budeme  oslovovať ocenených 

a ktorý budú chcieť, lebo nie len v slovenskom a maďarskom jazyku napríklad, ale keď je to 

niekto zo zahraničia ako v tomto prípade bol z Nórska tak možno bude chcieť tú plaketu 

dvojjazyčne v slovenskom a v anglickom jazyku, prípadne inom jazyku. Takže budeme pred 

samotným oceňovaním ešte komunikovať s ocenenými, aby sme vedeli, či majú záujem o dvoj, 

prípadne viacjazyčné vyhotovenie. A na, toto si vždy overíme ešte pred samotným 

odovzdávaním cien. Takže týmto sme sa už zaoberali a ďakujeme za podnet. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Pokiaľ sa nikto nehlási, pár slov by som aj ja povedal. Samozrejme chcel by 

som sa poďakovať všetkým, samozrejme na prvom, v prvom rade odbor kultúry, ale všetkým 

ľuďom, ktorí, aj pani Jakobejová tam bola, pri organizovaní slávnostného MZ. Bolo vážne to 

na veľmi vysokej úrovni. Strašne veľa máme pozitívnych. Negatívne sme ani nemali, takže 

nemôžem povedať, že strašne veľa pozitívnych, len pozitívne ohlasy boli na toto MZ takže 

veľká vďaka.  

Momentálne keď som si všimol trošku na facebookových stránkach vidíte tie cesty ako sú 

v dezolátnom stave. Samozrejme na tých istých cestách jazdím aj ja. Vidím. Je jar. Všetci musia 

pochopiť, že po zime presne tieto výtlky vidno najviac. Ja môžem len povedať a ubezpečiť ten 

sľub, čo sme povedali, že ideme robiť, opravovať cesty tak to sa plní. Ale keď povieme, že 

ideme opravovať napr. Zlatú to neznamená, že o týždeň už tá Zlatá bude hotová. Ale určite je 

tam základ to, že potrebujeme, aby bolo dobré počasie, aby sa konečne mohlo asfaltovať, aby 

sa otvorili obaľovačky. Takže by som len povedal ešte raz, čo tento rok ideme opraviť. Takže 

čo sa týka parkovísk tak bude sa opravovať pri zimnom štadióne. Všetci môžete vidieť, že už 

sú tam obrubníky pripravené. Samozrejme čakáme kedy sa otvorí obaľovačka. Takže bude tam 

zimný štadión, Zlatá, Ernesta Rótha, Záhradnícka tak isto bola sľúbená, že o rok urobíme aj 

Záhradnícku parkovisko a pred blokom, ale ako to človek chce, ale dakedy fakt všetky tie 

súvislosti čo do toho vojde, tak bohužiaľ to nám sa nepodarí, nakoľko sme prišli, že sú tam 60 

ročné rúry tak sme vyvolali jedno stretnutie s vodárňami a vymenia tam najprv rúry, až potom 

ideme robiť toto parkovisko. Aby sme náhodou neurobili to, že urobíme tam nové parkovisko 
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a nové priestranstvo a budúci rok vlastne sa tam stane nejaká porucha a rozkopú nám nový 

asfalt. Takže urobili sme tak, že vyjednali sme toto stretnutie a najprv ide, ide sa tam vymeniť 

tieto staré vodovodné rúry. Bola sľúbená cesta Zlatá. Zlatá samozrejme, celá Zlatá a Mierová 

križovatka. Prečo sa to ešte nerobí. Po prvé to je obaľovačka a po druhé by sme tam potrebovali 

urobiť dopravné značenie. A zhotoviteľ povedal, že áno urobme to, ale urobme to vtedy, keď 

je tam najmenej ľudí a to sú cez prázdniny. Lebo vieme dobre, že je tam vlastne ZŠ, je tam 

veľká frekvencia. Nechceme zaťažovať ľudí s tým, že ich obmedzíme pri doprave. Takže tá 

cesta momentálne bude robená len cez prázdniny. Samozrejme musím pochváliť technické 

služby, aj keď sa to niekomu nepáči, že zaplátavajú už tie veľké diery. Aj keď je to na tej 

Mierovej. Samozrejme by sme videli vlastne tie odozvy tých občanov, keby vošli do tých 

obrovských dier. Aj keď sa tá cesta bude opravovať v mesiaci júl, august tak si myslím, že ešte 

to je dosť dlhá doba na to, aby sme vlastne aspoň trošku tieto veľké výtlky opravili. Tie cesty 

sa budú opravovať, máme na to vyčlenené dosť vysoké sumy. Máme už tam vysúťaženú firmu. 

Takže tá firma je už pripravená. Pripravujú sa momentálne obrubníky. Tak isto sa budú 

opravovať všetky chodníky, ktoré vlastne prišli o ten asfaltový povrch na sídlisku Juh. Takže 

začne sa to v priebehu mesiaca, začnú sa už robiť nové obrubníky a samozrejme zas 

spomeniem, keď sa otvorí obaľovačka môže sa asfaltovať. Takže všetky tieto sľúbené miesta. 

Tak isto čo sa týka aj Strmá ulica, tak tak isto aj tam chceme nový asfaltový povrch. Každá 

ulica, každý rok sa snažíme jednu ulicu opraviť aj v týchto lokalitách aj keď sú to veľmi náročné 

a ako už aj názov hovorí, že je to Strmá, tak budeme chcieť aj tam. Určite to nie ....,že sanitka 

nevyjde. Samozrejme ako viete dobre, že neprejdú ani cez dobšinský kopec autá keď raz spadne 

sneh a nestihne sa to vypratať, tak samozrejme sa to nedá vlastne tá cesta spojazdniť. Len  za 

určitý čas to potrvá. A keď v tej dobe, keď spadne sneh, hneď v tú chvíľu ide tá sanitka, tak 

nevie tá sanitka vyjsť hore. To je aj keby tam bol nový asfalt, aj tak by tam tá sanitka nevyšla. 

Takže len tak reakcia na tieto facebookové trošku kritiky. Samozrejme berieme to, aby vedeli 

aj občania nášho mesta, že sledujeme to a vyhodnocujeme. A zato som si dovolil zobrať slovo, 

aj keď dneska mi tie slová sa pletú, písmenká, sa ospravedlňujem, neviem kvôli čomu. Bude to 

svetlom, očami jak som okuliare menil, ale dajaký problém tu mám teraz. Takže toto som si 

bral za dôležité, že aby som upozornil našich občanov, že cesty, chodníky a parkoviská budeme 

tento rok opravovať v hodnote vyše 700 tisíc euro. A čo sa týka zimného štadióna a Zlatá a ešte 

sa mi zdá hore na Podrákoši pri škôlke, tak tam to je z projektu za 100 tisíc euro. Takže to ešte 

bude plus ku tým 700 tisícom. Takže dosť veľké úseky poopravujeme tých ciest tento rok. A na 

záver aspoň tak, aby som ukľudnil aj poslancov. Niektorí boli za mnou, čo sa deje. Som im 

vysvetlil, ale tak isto aj ostatným aby vedeli, že čo sa vlastne dej a kedy sa vlastne budú 

opravovať tieto cesty. Môžem ešte povedať, čo sa týka, aby sme vedeli, čo sa týka cesty na 

námestie. Jednoducho. Zobrali sme si to tak jak sme sľúbili, že urobíme tam na ľavej strane 

chodník. Spustili sme sa do toho. Zistili sme, že pod ľavostranným chodníkom je vodovod, ide 

tam voda. Zistili sme aký starý vodovod je tam. Bol tam 60 ročný vodovod. Poprosili sme zas 

vodárne, či to nevymenia ešte pred tým ako tam urobíme nový chodník. Povedali, že súhlasia. 

Dohodli sme sa, pri vytýčení zistili, že to nie je pod ľavým chodníkom ich vedenie, ale v strede 

cesty, keď vidíte, že je tam prekopaná aj v strede cesty ryha. Popri tom sme zbadali, že je tam 

70 ročný kanál, ktorý vlastne nebol zakreslený. Ten kanál slúžil na dažďovú vodu, na 

odvodnenie vlastne všetkých týchto striech. Bol spadnutý, zapadnutý, rozbitý. Museli sme 

urobiť novú projektovú dokumentáciu, aby sme vybudovali nový kanál. A teraz sme sa dostali 

dakde do stredu cesty, čo sme nepočítali samozrejme. V strede cesty ide plynovod. Plynovod 

mal byť opravovaný a vymenené plynové, tak isto 70 ročné rúry sú tam. Plynári mali to 

naplánované v roku 2024, budúci rok. Teraz sme ich vyzvali, aby boli súčinní, aby skúsili 

vďaka dajakým spolupra, aj dajaké spoločné investície by sme usporili, tak súhlasili s tým, že 

tento rok vymenia tak isto už aj plynové potrubie. Takže teraz momentálne prebieha verejné 

obstarávanie na zhotoviteľa. Takže trošku sa ospravedlňujem aj tým, ktorým sme sľúbili, že vo 
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februári to skončíme. Ale ako takto prebieha život, že človek zbytočne niečo sľúbi, stále niečo 

do toho vojde. Aj keď nechtiac. Určite sme chceli, ale vieme potom takto prisľúbiť, že vlastne 

keď urobia už aj plynári vymenia toto potrubie, tak vieme urobiť už aj pravú stranu chodníka. 

Všetok materiál máme kúpený. Je uložený na zimnom štadióne. Chceme urobiť svoju prácu 

poriadne, aby sme nerobili niečo, čo potom v budúcnosti vlastne sa nám vráti, že nevymeníme 

tieto, vidíte o akých rúrach rozprávam. 60 ročných, 70 ročných rúrach rozprávame a o kanáli, 

ktorý tak isto má 60, 70 rokov. Toto všetko je teraz nové. A nehovoriac o tom, že vlastne aj 

tam, aj tam sú dajaké určité investície. Dajakých 600, 700 tisíc, čo vlastne tieto spoločnosti sú 

ochotné zainvestovať do tohto priestoru, aby nás nečakala porucha. Takže trošku sa 

ospravedlňujem, že bude to predĺžené, ale miesto toho, aby sme to rozhodili na etapy mali sme 

to pripravené na rok 2023 ľavá strana, 2024 stred cesty, kde mal byť plyn a 25 pravostranný 

chodník. A my to chceme urobiť, že urobíme to, keď už je to všetko rozkopané, tak urobme to 

už tento rok, v roku 2023. Takže tak isto sa ospravedlňujem a tak isto informujem ostatných. 

Takže všetkým ďakujem za vašu prácu, zamestnancom MsÚ, všetkým odborom, príspevkovým 

organizáciám, koho som dakoho nespomenul, tak všetkým ešte raz veľká vďaka. Čaká nás dosť 

veľká výzva ako bolo tu spomenuté. Vlastne do, na malé Slovensko príde 15 miliárd. Tak isto 

ako mesto chceme čo najviac z toho balíka zobrať, aby sme všetky tieto veci, ktoré nemáme 

dostavané, aby sme vybudovali. No a týmto sme program dnešného MZ vyčerpali. Ďakujem 

vám všetkým za pozornosť a prajem vám všetkým príjemný zvyšok dňa a stretneme sa asi 

v marci. Ďakujem ešte raz veľmi pekne. 
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